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Nr. 7231/2023 

 
 
 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 28 februarie 2023 

 

Dl. Alin Tișe: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, prin Dispoziţia nr. 52 din 22 februarie 
2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă ordinară pentru astăzi, 
data de 28 februarie 2023, ora 1100. Convocarea consilierilor judeţeni s-a făcut în 
scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se vor 
desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, începând 
cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 37 
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de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  

* 
Este prezent la această şedinţă şi domnul Ștefan Iliescu –director executiv, care o 

înlocuiește pe doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 
Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile aflate în 
subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au tangenţă cu materialele 
supuse dezbaterii.   

* 
În continuare vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

ordinare din data de 31 ianuarie 2023, care se găseşte în dosarul special al 
acelei şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și 
afişat la sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 31 ianuarie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 34 de voturi „pentru” și 3 
membri nu au votat, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 31 ianuarie 2023 a fost aprobat, fără 
modificări. 

* 
Totodată, vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

extraordinare din data de 15 februarie 2023, care se găseşte în dosarul special 
al acelei şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și 
afişat la sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei extraordinare 
a Consiliului Judeţean Cluj din data de 15 februarie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 34 de voturi „pentru” și 3 
membri nu au votat, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 15 februarie 2023 a fost aprobat, fără 
modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, propun suplimentarea acestuia 

cu 2 puncte, 12A și 12B, care v-au fost transmise tuturor pe e-mail.  
 
12A Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „VELO 

APUSENI – Amenajare trasee cicloturistice în Munții Apuseni, pe zona județelor 
Bihor, Cluj și Alba” și a valorii acestuia 

 
12B Informare referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  preemţiune  în  

temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea monumentelor istorice, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, conform Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, SEMESTRUL II/2022 
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Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu aceste 
puncte, vă rog să pregătiţi votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 36 de voturi „pentru” și 1 
membru nu a votat, astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost 
aprobată. 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

* 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 

suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 34 de voturi „pentru” și 3 
membri nu au votat,  astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, 
după renumerotare, un număr de 16 puncte, după cum urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu 
al Judeţului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind însușirea unei documentații cadastrale 
de alipire pentru imobilul situat în Municipiul Cluj-Napoca, str. 
Donath nr. 172-174 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind înscrierea unor componente ale 
infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public de 
alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din 
domeniul public al Județului Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre pentru  stabilirea unor măsuri privind 
reglementarea  modului de folosinţă a  imobilului – Depozit 
neconform de deșeuri urbane Dej – închis 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 217/2021 privind declanșarea procedurii de 
selecției a membrilor consiliului de administrație de la unele 
întreprinderi publice aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean 
Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
CENTRUL AGRO TRANSILVANIA CLUJ S.A  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 
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7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr.104/2022 privind aprobarea Organigramei, a 
Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare 
pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello” Cluj-
Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 139/2021 privind reorganizarea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Cluj, aprobarea 
Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare a aparatului propriu și a serviciilor sociale 
furnizate de către aceasta 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj, în Comisia Județeană pentru Incluziunea 
Socială Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre privind înființarea Comitetului pentru 
accelerarea procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a 
instituţionalizării la nivelul județului Cluj, precum și aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al acestuia 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare 
între Județul Cluj și Institutul Oncologic „Prof. Dr. Ion Chiricuță” 
Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor 
spitale publice 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „VELO 
APUSENI – Amenajare trasee cicloturistice în Munții Apuseni, pe 
zona județelor Bihor, Cluj și Alba” și a valorii acestuia 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

14. Informare referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  preemţiune  în  
temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea monumentelor 
istorice, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, 
SEMESTRUL II/2022 

15. Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi a siguranţei 
civice a comunităţii pe cele 12 luni ale anului 2022 

16.  Diverse 

* 
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Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 
începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
D-na Marinela Marc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8. 
D-na Laura Chiorean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 11. 
Dl. Hadrian Arion: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8. 
Dl. Lucian Cordiș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6. 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6. 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

* 
 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 6 avem 2 abțineri, a domnului Lucian Cordiș și a 
domnului Alexandru Cordoș; 

2. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 8 avem 3 abțineri, a doamnei Marinela Marc, a 
domnului Hadrian Arion și a domnului Iuliu Sămărtean; 

3. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 11 avem 1 abținere, a doamnei Laura Chiorean; 
 

* 
 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 

Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 
ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
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  Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Călin Cosma: 

Da, domnule președinte, Călin Cosma, vă rog să-mi permiteți. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog să precizați dacă aveți amendamente propuneri, vă rog. 
Dl. Călin Cosma: 

Având în vedere că este o rectificare bugetară, aș dori să fac și eu o 
propunere. Știm că în județul Cluj, în orașul Cluj-Napoca, există un număr 
destul de însemnat de turiști, ceea ce ne bucură, însă pe lângă acești turiști 
care vin să se distreze pe la tot felul de festivaluri, există și turiști care vin nu 
neapărat din plăcere, vin din necesitate. De aceea aș vrea să propun și să vă 
supun atenției o cerere venită din partea Spitalului Clinic Județean de 
Urgență, prin care se solicită o sumă de bani pentru amenajare spațiu 
spitalizare de zi. Nu știu dacă ați fost în ultima vreme la Spitalul Județean, însă 
de multe ori pe holurile spitalului este plin de oameni care stau și așteaptă ore 
întregi, acei oameni nu vine de distracții și nu vin de bunăvoie ca să distreze, ca 
turiști care vin la un festival, ei vin din necesitate și aș vrea să le acordăm o  
șansă, să poată să treacă mai repede peste așteptarea de pe holuri prin 
această amenajare a spațiului de spitalizare de zi și aș dori să facă o propunere, 
un amendament prin care să alocăm suma de 230.000 RON în contul 660251. 
Vă rog, doamna Gaci, dacă cumva greșesc să mă corectați, și să modificăm 
anexa II și Anexa IV a bugetului județului  pentru a putea amenaja această 
spitalizare de zi, acest spațiu cu spitalizare de zi. Propun ca suma respectivă să 
o luăm fie din ambele conturi, fie dintr-un singur cont, din contul 840220, care 
nu a avut o execuție bugetară de 100% pe anul trecut și anul trecut în august 
s-au luat sumele din acest cont sau din contul 70 02 70, unde există niște bani 
alocați care deocamdată nu se folosesc, dacă va fi cazul să-i folosim, putem să 
realocăm atunci. 
Dl. Alin Tișe: 

Da, domnule coleg, cu mare drag, doar că în momentul în care 
propuneți este nepotrivit și știți prea bine că pentru spitale se alocă banii într-o 
anumită procedură și după ce se realizează bugetul și așa în discuții cu 
managerii stabilim suma de fiecare dată și managerul stabilește ordinea de 
priorități. Ca atare, trebuia să discutați cu managerul de acolo și dacă cel care 
v-a cerut sprijinul vă spunea ce a cerut managerului, dacă s-au dat ceva bani, 
atunci ar fi putut, prin solicitările managerului de spital să se aloce aceste 
sume, noi așa le alocăm, știți prea bine că nu putem discuta cu fiecare secție și 
cu fiecare medic și cu șefi de secție în parte. Iar acum ce vedeți la infecțioase 
sunt numai din veniturile lor proprii, pentru a nu face confuzie, ceea ce astăzi 
alocăm la infecțioase sunt alte capitole din veniturile lor proprii, deci ca să nu 
confuzăm lumea, iar eventualele virări de credite se pot face doar în trimestrul 
III. 
Dl. Ovidiu- Călin Cosma: 

Cererea a venit din partea spitalului în data de ..... 
Dl. Alin Tișe: 

Același spital face și către noi cerere....  
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Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 
Dar către dumneavoastră a venit din partea..... 

Dl. Alin Tișe: 
Și noi am alocat și alocă măsura în care avem buget cât putem. 

Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 
Domnul președinte, nu mai puțin vă rog, deci avem cererea cu numărul 

30875 din 29 iulie 2022. 
Dl. Alin Tișe: 

Exact, deci înseamnă că noi am alocat la spital bani fiind mai multe 
componente ale cererii pe mai multe priorități, de unde în momentul în care 
noi am dat banii, cei de acolo au stabilit că ordinea este cutare și în această 
ordine de idei au cheltuit banii. Deci ca atare suma de care dumneavoastră 
vorbiți, probabil că la momentul în care am alocat banii nu au fost pe primele 
locuri ca atunci intram pe primul loc, se făcea respectiva lucrare. Asta încerc să 
vă spun, că în materie de spitale, managerii stabilesc ordinea de priorități din 
banii pe care i-am dat până acum. Dacă managerul consideră că este zero sau 
unu, aceea era ordinea de priorități, ori de vreme ce această sumă nu a fost 
trecută de către cei de acolo ca fiind o prioritate zero, a rămas probabil ca și 
cerere în viitor, ea poate fi discutată doar în trimestrul III, la o altă alocare la alte 
virare de credite, nu se poate acum. 
Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Totuși, ați dori să supunem la vot acest amendament și să încercăm să 
alocăm aceste sume și eventual dacă .......... 
Dl. Alin Tișe: 

Sigur evident că voi supune, doar asta încercam să vă explic, deși am 
încercat în zadar, dar eu am încercat să vă explic. Dacă mai sunt alte 
propuneri? Deci supun la vot propunerea colegului nostru. În mod evident, 
știți prea bine câți bani am alocat către spitale cu toții, toate partidele au fost 
susținătorii unor astfel de proiecte, doar că știți și cum se alocă aceasta, în 
momentul în care, deja, prioritatea e făcută de manager. Noi alocăm suma pe 
prioritățile lor și de acolo, știți prea bine cum se întâmplă, la rectificări în 
anumite momente mai putem face asta, dar nu putem oricând. Propunerea 
spitalului de a face astăzi acest lucru nu se poate, v-am explicat tehnic, de abia 
la virările de credite. Ar fi ilegal. Acum să facem această idee, nu e posibil, dacă 
există o virare alocarea din veniturile proprii și o reașezare din veniturile proprii 
ale spitalului acolo e o altă discuție. Am întrebat la colegii mei de la Direcția 
Economică și mi-au spus aceste lucruri. 
Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Domnule președinte ne puteți spune cum? 
Dl. Alin Tișe: 

Supun la vot, stați că supun la vot propunerea? 
Dl. Ovidiu -Călin Cosma: 

Ne puteți spune când putem face? 
Dl. Alin Tișe: 

V-am spus la rectificările bugetare pe care le avem și în cazul acesta la 
virări de credite doar în trimestrul III al anului acesta. Supun votului 
dumneavoastră propunerea colegului. 
Dl. Ovidiu -Călin Cosma: 

Deci cel puțin propunerea acesta o să între în dosarul o să...... 
Dl. Alin Tișe: 

Nu știu ce e asta, cu dosarul ce ziceți dumneavoastră, cu dosarul, dar eu 
supun la vot. 
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Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 
O vorbă de la Cluj toate se vor face, o să facem  

Dl. Alin Tișe: 
Unele se pot face, altele nu se pot face, dar dumneavoastră puteți să le 

încadrați unde doriți, este dreptul dumneavoastră. Eu vă spun legal și am 
întrebat pe colegii mei, nu am inventat eu chestiunea, dumneavoastră 
încadrați-o unde doriți. 

Supun la vot amendamentul colegului nostru, domnul Cosma, privind 
realocarea unei sume către Spitalul Județean de Urgență Cluj. Vă rog să 
pregătiți votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 8 voturi “pentru”, 14 voturi ”împotrivă”, 
10 ”abțineri” și 5 membri nu au votat, astfel că amendamentul a fost respins. 

 
* 
 

Dacă mai sunt alte propuneri la acest proiect. 
Dl. Mihai-Florin Iepure: 

O precizare am, dacă îmi permiteți, rugămintea mea ar fi, chiar dacă 
acum nu a trecut această propunere, eventual să ținem cont la momentul 
oportun de această cerere a colegilor de la spital, astfel încât să alocăm 
fondurile tale. 
Dl. Alin Tișe: 

Bun, oricum se va supune la vot indiferent când propunerea aceasta. 
Practic, și atunci când va fi momentul de alocare, tot se va supune votului 
dumneavoastră și veți decide, în consecință, practic nu se poate decât prin 
votul tuturor. Dar cei de la spital știu aceste lucruri, nu înțeleg de ce, dar, în 
fine, este dreptul dânșilor. Dacă mai sunt propuneri? Sau poate nu știe 
doamna de la Spitalul Județean, doamna Gherman. Poate dansa nu știe și 
atunci o să-i trimitem în scris. 
Dl. Mihai-Florin Iepure: 
  Cererea ar veni de la șeful de secție. 
Dl. Alin Tișe: 

Șeful de secție nu poate solicita bani în numele  spitalului  
Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Prima cerere din iulie anul trecut a venit din partea spitalului, în numele 
spitalului și acum în februarie tot din partea spitalului . 
Dl. Alin Tișe: 

Tocmai așa este. Atunci este corect făcută de către spital, doar acuma e 
momentul greșit. Acum înțeleg că a făcută de către șeful de secție, nu,  
domnul Cosma? 
 Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Acum a făcut șeful de secție o reamintire la cererea din iulie, care a fost 
făcut, dar oricum, în numele spitalului a fost făcută. 
Dl. Alin Tișe: 

Dar unde l-ați întâlnit? Pe unde l-ați întâlnit așa brusc de a ajuns la 
dumneavoastră? 
   Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Nu l-am întâlnit, am fost pe acolo și am văzut câtă lume așteaptă pe 
holurile spitalului și cum se stă efectiv buluc ca în troleu. 
Dl. Alin Tișe: 

M-am gândit. De acord. Dar, știți că spital .................... 
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Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 
Ar fluidiza foarte mult fluxul de pacienți cu această investiție care mie mi 

se pare că EO investiție destul de mică în comparație cu beneficiile care le-ar 
aduce pentru pacienți în primul rând. 
Dl. Alin Tișe: 

V-am explicat că suntem deschiși să finanțăm Spitalul Județean și toate 
celelalte cât de mult putem. În momentul acesta această propunere 
realmente nu se poate acoperi legal. Dacă doriți să vă dea și în scris colegii mei, 
poziția lor legată de acest subiect, din partea legalității proiectului în sine, o fac 
și asta nu e o problemă, nu e vorba de rea credința nimănui asta vreau să 
înțelegeți. 
Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Am încredere, domnule președinte, că atunci când se va putea vom ține 
cont de această. 
Dl. Alin Tișe: 

Știți că spitalele au fost susținute intens și cu sume consistente de către 
noi toți, atât pe perioada de pandemie, cât și după și dacă vă uitați pe sumele 
investite în spitale, o să vedeți că ar trebui spitalele să fie toate, cel puțin la 
nivelul din Austria, dacă vă uitați strict la sumele investite o să vedeți că nu 
sunt toate la nivelul de Austria și banii, aceia nu i-am dat, i-am virat către 
spitale. Unele arată impecabil, altele mai puțin aici intervine și măiestria 
managerului de acolo, care, de asemenea au fost lăsați să-și facă treaba de 
mulți ani, unii de 20 de ani sunt manageri, nu au fost în niciun fel încurcați 
politic cum se susține în alte părți, și din acest punct de vedere avem un 
argument, am lăsat specialiștii să-și conducă cum știu ei spitalul mai bine. 
Cred că acest consiliu, cât și cel care a fost înainte și multe cicluri electorale în 
care consilierii, mai toți care au fost, au înțeles să nu intervină în actul 
managerial la spitale și să susțină aceste spitale și se și vedea asta la anumite 
spitale, unde sunt probleme și unde managementul e mai puțin performant, 
de asemenea se vede. Dumneavoastră  puteți doar să vă plimbați și să intrați  
în anumite spitale și o să vedeți diferența între ele, dacă vă uitați la sume s-ar 
putea ca ele să fie la fel de mari sau chiar mai mari în cele care nu sunt 
neapărat în frunte, dar e o altă discuție aici și nu face obiectul să spunem 
acestui proiect, dar am reținut punctul meu de vedere. Sper să vă fi convins că 
e vorba strict de imposibilitate legală și nu de rea voința nimănui. 
Dl. Ovidiu-Călin Cosma: 

Vă mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă nu v-am convins, atunci o să încercăm să rezolvăm problema la 
prima posibilitate legală, că toate acestea vor intra într-o normalitate și vom 
putea să și facem legal.   

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
 În urma operațiunii de votare se înregistrează: 35 voturi “pentru” și 2 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind rectificarea bugetului general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2023, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 35 
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* 
*         * 

 
2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 

documentații cadastrale de alipire pentru imobilul situat în Municipiul Cluj-
Napoca, str. Donath nr. 172-174, cu mențiunea că a fost analizat în comisia 
de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Aici am de făcut un amendament și anume: 
Proiectul de hotărâre a fost întemeiat pe dispozițiile Ordinului Directorului 
General al Agenţiei Naţionale de Cadastru şi Publicitate Imobiliară nr. 700/2014 
pentru aprobarea Regulamentului de avizare, recepţie şi înscriere în 
evidenţele de cadastru şi carte funciară, cu modificările şi completările 
ulterioare, respectiv documentația de alipire a celor 3 imobile-teren a fost 
întocmită cu respectarea dispozițiilor cuprinse în art. art. 23 lit. e), art. 79 alin. (3) 
lit. b), art.100, art. 131, art. art. 132 alin. (2) și (3), art. 133, art. 134, art. 135 alin. (1) lit. b) 
și alin. (2)-(3) din Regulamentul aprobat prin Ordinul nr. 700/2014.  

De la data întocmirii documentației ce urmează a fi aprobată, Ordinul nr. 
700/2014 a fost abrogat de Ordinul Directorului General al Agenţiei Naţionale 
de Cadastru şi Publicitate Imobiliară nr. 600/2023 pentru aprobarea 
Regulamentului de recepţie şi înscriere în evidenţele de cadastru şi carte 
funciară (ce a intrat în vigoare în data de 14.02.2023) și, deși s-a păstrat 
conținutul articolelor din Regulamentul anterior și în noul Regulament, 
numerotarea acestora s-a modificat. 
De asemenea, Ordinul nr. 600/2023 a operat modificări ale Anexelor la 
Regulament, respectiv cu privire la Cererea de recepție și înscriere, la 
Declarația proprietarului, la Memoriul tehnic și la Planul de amplasament și 
delimitare a imobilului, cuprinse în Anexele nr. 13-16 la noul Regulament, motiv 
pentru care la depunerea documentației este necesară utilizarea noilor 
formulare. 
Potrivit art. 80 din Legea nr. 71/2011 pentru punerea în aplicare a Legii nr. 
287/2009 privind Codul civil, cu modificările și completările ulterioare ”Cererile 
de înscriere, precum şi acţiunile în justiţie întemeiate pe dispoziţiile Legii nr. 
7/1996, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, indiferent de data 
introducerii lor, vor fi soluţionate potrivit normelor materiale în vigoare la data 
încheierii actului sau, după caz, la data săvârşirii ori producerii faptului juridic 
generator, modificator sau extinctiv al dreptului supus înscrierii ori rectificării, 
cu respectarea normelor procedurale în vigoare în momentul introducerii lor.” 
Având în vedere faptul că persoana autorizată ANCPI -  Moteoc Nicolae a 
refăcut documentația de alipire a imobilelor teren înscrise în CF nr. 274150 
Cluj-Napoca, nr. 274097 Cluj-Napoca și nr. 350581 Cluj-Napoca, aflate în 
domeniul public al Județului Cluj și în administrarea Spitalului Clinic de 
Urgență pentru Copii Cluj-Napoca, utilizând formularele aprobate prin noul 
Regulament, în conformitate cu Ordinul nr. 600/2023, considerăm că actul 
autentic al proprietarului prin care acesta își dă consimțământul cu privire la 
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alipirea imobilelor, trebuie să facă referire la noile dispoziții legalecuprinse în 
Ordinul nr. 600/2023. 
  
Nr. 
crt. 

Forma existentă Forma propusă Motivație 

1. art. 23 lit. e), art. 79 alin. 
(3) lit. b), art.100, art. 131, 
art. art. 132 alin. (2) și (3), 
art. 133, art. 134, art. 135 
alin. (1) lit. b) și alin. (2)-
(3) din Ordinul 
Directorului General al 
Agenţiei Naţionale de 
Cadastru şi Publicitate 
Imobiliară nr. 700/2014 
pentru aprobarea 
Regulamentului de 
avizare, recepţie şi 
înscriere în evidenţele 
de cadastru şi carte 
funciară, cu modificările 
şi completările 
ulterioare;  
 

Art. 17, ale art. 18 lit. e), 
ale art. 68 alin. (1) lit. a), 
alin. (2), ale art. 91, ale 
art. 126 lit. a), ale art. 127 
alin. (2), ale art. 128 alin. 
(1), ale art. 129 alin. (1)-(2) 
și ale art. 130 alin. (1) lit. 
b), alin. (2) și alin. (6) din 
Regulamentul de 
recepţie şi înscriere în 
evidenţele de cadastru 
şi carte funciară 
aprobat prin Ordinul 
Directorului General al 
Agenţiei Naţionale de 
Cadastru şi Publicitate 
Imobiliară nr. 600/2023; 
 

Ulterior transmiterii 
Comisiei de specialitate a 
Proiectului de hotărâre s-a 
constatat că a intrat în 
vigoare Ordinul nr. 
600/2023 pentru 
aprobarea Regulamentului 
de recepţie şi înscriere în 
evidenţele de cadastru şi 
carte funciară 
 
În aceste condiții apreciem 
că se impune înlocuirea 
dispozițiilor invocate în 
preambulul Proiectului de 
hotărâre cu privire la 
procedura de înregistrare a 
documentației de alipire. 
 

2. Anexa care cuprinde 
Documentaţia 
cadastrală pentru 
alipirea imobilelor 
înscrise în CF nr. 274150 
Cluj-Napoca, nr. 274097 
Cluj-Napoca și nr. 
350581 Cluj-Napoca, 
aflate în domeniul 
public al Județului Cluj 
și în administrarea 
Spitalului Clinic de 
Urgență pentru Copii 
Cluj-Napoca  
 

Anexa la Proiectul de 
hotărâre se modifică și 
se înlocuiește cu Anexa 
la prezentul 
amendament care 
conține documentaţia 
cadastrală pentru 
alipirea imobilelor 
înscrise în CF nr. 274150 
Cluj-Napoca, nr. 274097 
Cluj-Napoca și nr. 
350581 Cluj-Napoca, 
aflate în domeniul 
public al Județului Cluj 
și în administrarea 
Spitalului Clinic de 
Urgență pentru Copii 
Cluj-Napoca 

Ulterior transmiterii 
Comisiei de specialitate a 
Proiectului de hotărâre s-a 
constatat că a intrat în 
vigoare Ordinul nr. 
600/2023 pentru 
aprobarea Regulamentului 
de recepţie şi înscriere în 
evidenţele de cadastru şi 
carte funciară 
 
Persoana autorizată ANCPI 
-  Moteoc Nicolae a refăcut 
documentația de alipire, 
motiv pentru care 
considerăm că se impune 
înlocuirea Anexei inițiale, 
cu Anexa la prezentul 
Amendament 

 
Supun la vot amendamentul prezentat de mine anterior. Vă rog să 

pregătiți votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 35 voturi “pentru” și 2 membri nu au 
votat, astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce presupune modificarea 
corespunzătoare a proiectului de hotărâre și a anexei aferente. 

* 
Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, 

împreună cu amendamentul aprobat, cu mențiunea că vom utiliza votul 
electronic. 
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Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 37 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
documentații cadastrale de alipire pentru imobilul situat în Municipiul Cluj-
Napoca, str. Donath nr. 172-174, acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 36 
 
* 

*         * 
 

3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind înscrierea unor 
componente ale infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public 
de alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul 
public al Județului Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 34 voturi “pentru” și 3 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind înscrierea unor componente ale infrastructurii tehnico-
edilitare aferente sistemului public de alimentare cu apă și de canalizare în 
inventarul bunurilor din domeniul public al Județului Cluj, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 37 

* 
*         * 

 
4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru  stabilirea unor măsuri 

privind reglementarea  modului de folosinţă a  imobilului – Depozit 
neconform de deșeuri urbane Dej - închis, cu mențiunea că a fost analizat 
în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Da mulțumesc, este vorba de postul închis prin cum știți prea bine prin 
finanțarea noastră pe SMID, acesta a fost unul din depozitele neconforme pe 
care Consiliul Județean a decis să le închidă în locul primăriei din Dej, ca și la 
alte primării care trebuia să-și închidă depozitele. Am decis în principal să 
facem noi în locul respectivelor cheltuiala respectivă, tocmai pentru că nu 
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aveau posibilitatea financiară să facă sigure, că pe urmă toți ne-au criticat pe 
noi. Era obligația principală a comunității de acolo să facă închiderea propriului 
depozit. Și am în vedere aici nu numai de Dej, Gherla, Huedin, Cluj, Turda, 
Câmpia Turzii, toate celelalte. Mă bucur că am reușit într-un final, să le 
închidem și după multă muncă am făcut asta și acum sigur trebuie să luăm 
anumite măsuri privind folosința respectivului depozit care era proprietatea 
primăriei, iar noi l-am avut în administrare doar pe perioada închiderii și acum 
suntem nevoiți pe lege să luăm măsuri la toate acestea, conform legii, așa 
încât despre asta este vorba în acest proiect. 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 36 voturi “pentru” și 1 
membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru  stabilirea unor măsuri privind reglementarea  modului de folosinţă a  
imobilului – Depozit neconform de deșeuri urbane Dej - închis, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 38 

* 
*         * 

 
5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Judeţean Cluj nr. 217/2021 privind declanșarea procedurii de 
selecției a membrilor consiliului de administrație de la unele întreprinderi 
publice aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 28 voturi “pentru”, 6 ”abțineri” și 3 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 217/2021 privind 
declanșarea procedurii de selecției a membrilor consiliului de administrație de 
la unele întreprinderi publice aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 39 

* 
*         * 

 
6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 
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funcţionare pentru CENTRUL AGRO TRANSILVANIA CLUJ S.A., cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 6 membri nu 
au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru CENTRUL AGRO TRANSILVANIA CLUJ S.A., 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 40 

 
* 

*         * 
 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr.104/2022 privind aprobarea Organigramei, a 
Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello” Cluj-Napoca, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 5 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr.104/2022 
privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon 
Daniello” Cluj-Napoca, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 41 
* 

*         * 
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8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 139/2021 privind reorganizarea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Cluj, aprobarea 
Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare a aparatului propriu și a serviciilor sociale furnizate de către 
aceasta, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Aici am de făcut un amendament și anume: 
Ulterior aducerii la cunoştinţă publică a Proiectului de hotărâre nr. crt. 8, s-a 
constatat că este necesară modificarea părții dispozitive a proiectului de 
hotărâre în cauză după cum urmează::  
Art. I. Hotărârea Consiliului Județean Cluj nr. 139/2021 privind reorganizarea 
Direcției Generale   de   Asistență Socială   și  Protecția  Copilului  Cluj, 
aprobarea  Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare a aparatului propriu și a serviciilor sociale furnizate 
de către aceasta, modificată și completată prin Hotărârile Consiliului 
Județean Cluj nr.  216/2021,  nr. 152/2022, nr. 204/2022 și nr. 26/2023,  se 
modifică după cum urmează: 
Nr. 

crt. 

Forma existentă Forma propusă Motivație 

1 1. La articolul 6, litera i) se 
modifică și va avea 
următorul conținut: 

  

 ”i) Serviciul social Centrul 
de zi de integrare/ 
reintegrare socio-
profesională pentru 
persoane adulte cu 
dizabilități Cluj-Napoca, 
cod serviciu social 8899 
CZ-D-I, cu sediul în 
Municipiul Cluj-Napoca, 
str. Albert Einstein nr. 14, 
Judeţul Cluj, cu o 
capacitate de 150 de 
beneficiari/an, persoane 
cu dizabilități cu vârsta 
cuprinsă între 18-64 ani;” 

”i) Serviciul social Centrul de 
zi de integrare/ reintegrare 
socio-profesională pentru 
persoane adulte cu 
dizabilități Cluj-Napoca, cod 
serviciu social 8899 CZ-D-I, 
cu sediul în Municipiul Cluj-
Napoca, str. Albert Einstein 
nr. 14, Judeţul Cluj, cu o 
capacitate de minim 8 de 
beneficiari/zi, persoane cu 
dizabilități cu vârsta 
cuprinsă între   18-64 ani;” 

 Pentru respectarea 
Ordinului  nr. 82/2019 din 
16 ianuarie 2019 privind 
aprobarea standardelor 
specifice minime de 
calitate obligatorii 
pentru serviciile sociale 
destinate persoanelor 
adulte cu dizabilităţi*) se 
impune modificarea art. 
6 lit. i) din Hotărârea nr. 
139/2021, prin înlocuirea 
sintagmei ”150 de 
beneficiari/an” cu 
sintagma ”minim 8 de 
beneficiari/zi” 

2 ”Anexa nr. 2 „Statul de 
Funcţii al Direcției 
Generale de Asistență 
Socială și Protecția 
Copilului Cluj" se modifică 
și se înlocuieşte cu anexa 
care face parte integrantă 

”Anexa nr. 2 „Statul de 
Funcţii al Direcției Generale 
de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Cluj" se 
modifică și se înlocuieşte cu 
anexa nr. 1 care face parte 
integrantă din prezenta 

Ținând cont de faptul că 
prin amendament se 
propune și modificarea 
anexei nr. 46 la 
Hotărârea nr. 139/2021, se 
impune înlocuirea 
sintagmei ”anexa” cu 

http://www.cjcluj.ro/UserUploadedFiles/File/2011_sedinte/proiecte/noiembrie/04_Baita_Porutiu-Olteanu.doc
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din prezenta hotărâre.” hotărâre.” sintagma ”anexa nr. 1” 

3 - ”Anexa nr. 46 ”Regulament 
de organizare şi funcţionare 
Centrul de zi de integrare/ 
reintegrare socio-
profesională pentru 
persoane adulte cu 
dizabilități Cluj-Napoca” se 
modifică și se înlocuieşte cu 
anexa nr. 2  care face parte 
integrantă din prezenta 
hotărâre.” 

Pentru respectarea 
Ordinului nr. 82/2019 din 
16 ianuarie 2019 privind 
aprobarea standardelor 
specifice minime de 
calitate obligatorii 
pentru serviciile sociale 
destinate persoanelor 
adulte cu dizabilităţi*) se 
impune modificarea art. 
8 alin. (1) din  cuprinsul 
Anexei nr. 46, prin 
înlocuirea sintagmei ”150 
de beneficiari/an” cu 
sintagma ”minim 8 de 
beneficiari/zi”, situație 
pentru care, pentru 
identitate de rațiune se 
propune modificarea, 
prin  înlocuire a anexei 
nr. 46. 

 
Supun la vot amendamentul prezentat de mine anterior. Vă rog să 

pregătiți votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru”, 1 
”abținere” și 7 membri nu au votat, astfel că amendamentul a fost aprobat, 
fapt ce presupune modificarea corespunzătoare a proiectului de hotărâre și a 
anexelor aferente. 

* 
 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, 

împreună cu amendamentul aprobat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru”, 1 
”abținere” și 6 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 139/2021 privind reorganizarea Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Cluj, aprobarea Organigramei, Statului de Funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului propriu și a 
serviciilor sociale furnizate de către aceasta, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 42 

* 
*         * 
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9. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Cluj, în Comisia Județeană pentru 
Incluziunea Socială Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, 1 
”abținere” și 3 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Cluj, în Comisia Județeană pentru Incluziunea Socială Cluj, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 43 

 
* 

*         * 
 
10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind înființarea Comitetului 

pentru accelerarea procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a 
instituţionalizării la nivelul județului Cluj, precum și aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al acestuia, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, 1 
”abținere” și 4 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind înființarea Comitetului pentru accelerarea 
procesului de dezinstituţionalizare şi de prevenire a instituţionalizării la nivelul 
județului Cluj, precum și aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare al acestuia, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 44 

* 
*         * 
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11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 

colaborare între Județul Cluj și Institutul Oncologic „Prof. Dr. Ion Chiricuță” 
Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Aici am de făcut un amendament și anume: 

Titlul proiectului de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între 
Județul Cluj și Institutul Oncologic „Prof. Dr. Ion 
Chiricuță” Cluj-Napoca 

Nr. 

crt. 

Forma existentă Forma propusă Motivație 

1. ARTICOLUL 2: SCOPUL 
PROTOCOLULUI  

 

În vederea realizării 
proiectului „Fii 
responsabilă de 
sănătatea ta – programe 
regionale de prevenție, 
depistare precoce, 
diagnostic și tratament 
precoce al cancerului de 
col uterin – etapa II – 
Regiunea Nord Vest”, 
implementat de 
Institutul Oncologic 
„Prof. Dr. Ion Chiricuța” 
Cluj-Napoca părțile 
consimt să desfășoare 
activități care au ca scop 
creșterea accesului 
populației la servicii de 

prevenție, diagnostic și 
tratament pentru 
cancerul de col uterin, 
prin intervenții de 
screening organizat. 

Totodată, cu scopul 
realizării proiectului „Fii 

ARTICOLUL 2. SCOPUL 
PROTOCOLULUI  

 

În vederea realizării 
proiectului POCU SMIS 
140501 „Fii responsabilă de 
sănătatea ta – programe 
regionale de prevenție, 
depistare precoce, 
diagnostic și tratament 
precoce al cancerului de 
col uterin – etapa II – 
Regiunea Nord Vest”, 
implementat de Institutul 
Oncologic „Prof. Dr. Ion 
Chiricuța” Cluj-Napoca, 
prin Programul 
Operaţional Capital Uman 
2014-2020, cod SMIS 
140501, părțile consimt să 
desfășoare activități care 

au ca scop creșterea 
accesului populației la 
servicii de prevenție, 
diagnostic și tratament 
pentru cancerul de col 
uterin, prin intervenții de 
screening organizat. 

Urmare a analizării de 
către Institutul Oncologic 
„Prof. Dr. Ion Chiricuță” 
Cluj-Napoca a Protocolului 
de colaborare, care 
constituie anexă a 
proiectului de hotărâre 
privind aprobarea 
Protocolului de colaborare 
între Județul Cluj și 
Institutul Oncologic „Prof. 
Dr. Ion Chiricuță” Cluj-
Napoca, unitatea sanitară 
a fost de acord cu forma și 
conținutul Protocolului, 
dar cu anumite observații, 
care privesc: 

 

➢ Introducerea 
codului SMIS și a 
Programului prin 

care proiectul „Fii 
responsabilă de 
sănătatea ta – 
programe 
regionale de 
prevenție, 
depistare precoce, 
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responsabilă de 
sănătatea ta – programe 
regionale de prevenție, 
depistare precoce, 
diagnostic și tratament 
precoce al cancerului de 
sân – etapa II – Regiunile 
de Dezvoltare: Nord-Vest, 
Vest”, derulat de 
Institutul Oncologic 
„Prof. Dr. Ion Chiricuță” 
Cluj-Napoca, părțile 
consimt, de asemenea, 
desfășurarea unor 
activități care vizează 

creșterea numărului de 
persoane care 
beneficiază de programe 
de sănătate și de servicii 
orientate către prevenție, 
depistare precoce 
(screening), diagnostic și 
tratament precoce 
pentru cancerul de sân. 

Totodată, cu scopul 
realizării proiectului POCU 
SMIS 136480 „Fii 
responsabilă de sănătatea 
ta – programe regionale 
de prevenție, depistare 
precoce, diagnostic și 
tratament precoce al 
cancerului de sân – etapa 
II – Regiunile de 
Dezvoltare: Nord-Vest, 
Vest”, derulat de Institutul 
Oncologic „Prof. Dr. Ion 
Chiricuță” Cluj-Napoca, 
prin Programul 
Operaţional Capital Uman 
2014-2020, cod SMIS 
136480, părțile consimt, de 
asemenea, desfășurarea 
unor activități care vizează 
creșterea numărului de 
persoane care beneficiază 
de programe de sănătate 
și de servicii orientate 
către prevenție, depistare 
precoce (screening), 
diagnostic și tratament 
precoce pentru cancerul 
de sân. 

 

diagnostic și 
tratament precoce 
al cancerului de col 
uterin – etapa II – 
Regiunea Nord 
Vest” este 
implementat. 

➢ Introducerea 
codului SMIS și a 
Programului prin 
care proiectul „Fii 
responsabilă de 
sănătatea ta – 
programe 
regionale de 

prevenție, 
depistare precoce, 
diagnostic și 
tratament precoce 
al cancerului de 
sân – etapa II – 
Regiunile de 
Dezvoltare: Nord-
Vest, Vest” este 
implementat. 

În acest context apreciem 
oportună modificarea 
corespunzătoare a 
articolului 2 din Protocolul 
de colaborare între 
Județul Cluj și Institutul 
Oncologic „Prof. Dr. Ion 
Chiricuță” Cluj-Napoca. 

 
Supun la vot amendamentul prezentat de mine anterior. Vă rog să 

pregătiți votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 34 voturi “pentru” și 3 
membri nu au votat, astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce 
presupune modificarea corespunzătoare a proiectului de hotărâre și a anexei 
aferente. 

* 
Știți prea bine că deja derulăm deja acest proiect „Fii responsabilă de 

sănătatea ta – programe regionale de prevenție, depistare precoce, diagnostic 
și tratament precoce al cancerului de sân – etapa II – Regiunile de Dezvoltare: 
Nord-Vest, Vest”  la Cluj Arena, se derulează în parteneriat cu institutul 
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respectiv. Suntem practic într-o fază de început a acestui parteneriat, cu 
institutul suntem într-o relație foarte bună, după cum știți, de ani de zile cu 
acest institut, iar proiectul „Fii responsabilă de sănătatea ta – programe 
regionale de prevenție, depistare precoce, diagnostic și tratament precoce al 
cancerului de sân  este deja implementat în parteneriat cu, așa cum spuneam, 
la Cluj Arena. Vom continua și cu celelalte proiecte și vor fi partenerii lor la 
toate aceste acțiuni.. 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai-Florin Iepure: 

Domnule președinte, vreau doar să spun că și grupul USR va susține 
acest proiect și că apreciem faptul că se pune accent pe prevenție, mai ales în 
patologiile oncologice prevenția este o prioritate numărul unu, pentru că știm 
cu toții, tratamentele sunt foarte invazive, astfel încât cea mai cel mai bun 
tratament este prevenția. 
Dl. Alin Tișe: 

Bun, de acord cu dumneavoastră și vreau să știți că orice solicitare din 
partea oricărui spital sau institut, fie în subordinea Ministerului Sănătății, va fi 
tratat cu prioritate, indiferent dacă sunt spitalele din subordinea noastră sau 
cele care, repet, sunt în subordinea Ministerului Sănătății. Am mai avut 
protocoale și cu Institutul inimii și cu Institutul Gastro și cu Spitalul Militar și cu 
multe alte entități de a lungul timpului și cred că este datoria noastră, ca și 
reprezentanți ai comunității, să ajutăm pe de o parte pacienții pentru că 
despre ei e vorba, dar din punct de vedere al organizării să putem ajuta și în 
spitale atât timp cât putem să o facem.  Și vă asigur că și noi toți ceilalți, 
indiferent de partid, cred, îmi place să cred asta, vom aborda cu seriozitate și 
vom fi parteneri loiali, indiferent de cine este conducătorul managementului 
de acolo sau conducătorul de aici din consiliul. Cred că e o normalitate și vom 
continua pe această linie a parteneriatelor cu toate spitalele. Dacă mai sunt 
intervenții? 
D-na Adela - Corina Dehenes: 

Dacă îmi permiteți, consider foarte important  acest proiect și acest 
parteneriat. Pe de altă parte, știți că în România subiectul este sensibil și există 
o mare reticență la nivelul populației. Acum câteva zile, cumva s-au suprapus 
în timp, deci am observat că pe pagina Consiliului Județean pe Facebook au 
apărut informații legate de acest proiect,această campanie și în același timp 
am primit un mesaj telefonic. Am confruntat, pe urmă cu alți cunoscuți, unora 
le-a intrat în spam, dar eu am primit un mesaj telefonic la numărul meu.: 
,,Salut, permite-mi să îți dea un sfat ai grijă de femeile de lângă tine. Dacă au 
vârsta cuprinsă între 50 - 69 de ani, sfătuiește-le să meargă să participe la 
testarea gratuită” deci acesta era conținutul mesajului. Nu știu cine a mai 
primit, vreau să spun că este un lucru foarte important să se practice această 
informare directă a persoanelor prin sms, atât cât permite protecția datelor.  În 
acest mesaj era un link care mă ducea mai departe, nu știu cine exact a trimis, 
era o adresă care se cheamă ,,pentru tine”. Am intrat acolo și nu era explicită, 
deci dacă se hotărăște că din punct de vedere organizatoric să se utilizeze 
acest instrument direct, ceea ce consider eu că este foarte bun, mai bun decât 
afișe, pentru că femeile sunt reticente în România, mai ales când e vorba să 
depisteze boli grave preferă să nu știe, cred că cunoa;tem mulți alte astfel de 
exemple.  Dar printr-o informare telefonică cu informații mai concludente, mai 
clare, s-ar putea să depășim aceste rețineri care știm că există la nivelul 
persoanelor vizate de această campanie. Aceasta ar fi propunerea mea. 
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Dl. Alin Tișe: 
Și modul de comunicare, toate au fost stabilite de către institut, dânșii au 

decis această formă, inclusiv textul. Conținutul textelor le aparține. Noi am 
intervenit acolo, ne-au cerut ajutor, da, pe această linie nu ne-au cerut așa 
încât ei au gândit cum au considerat. Deci textul pe care l-ați primit, inclusiv 
adresa de unde a venit, au fost împreună gândite de către Institutul Oncologic. 
D-na Adela - Corina Dehenes: 

Bine, eu nu știu dacă am posibilitatea să le dau lor un feedback. Eu am 
cunoscut astfel de campanie în Vest și știu că e important să să fie adresate cât 
mai personal. Sigur poți să-i spui numele, în Germania, de exemplu, adresa 
este personală, adică de la evidența populației, se știe care este care sunt 
femeile cu vârstele cuprinse și primești o informare și o invitație nominală. Nu 
suntem atât de departe, dar cu cât se personalizează, se clarifică mai mult 
mesajul cu atât are șanse să fie folosit de mai  multe persoane din România. 
Dl. Alin Tișe: 

Da eu cred că o să găsiți pe materiale de respective și adresa de la 
institut și cred că acolo puteți într-adevăr să le transmiteți ă mod direct dacă 
doriți asta. Bun, dacă mai sunt intervenții. Am explicat cum funcționează și de 
ce susținem proiectul lor, e campania gândită de ei de institut și, repet, și ne-
am implicat doar cât au cerut sprijin. N-am vrut să confiscăm în niciun fel 
proiectul dânșilor, așa încât, inclusiv ceea ce propuneți putem să transmitem 
către ei dacă asta se dorește fără nicio problemă. 
D-na Marinela Marc: 

Eu voiam să adaug că și noi suntem parteneri, Inspectoratul Școlar, în 
acest proiect. Am avut o întâlnire cu directorii, având în vedere că în sistemul 
de educație  majoritatea angajaților sunt femei, am acceptat să promovăm și 
noi și chiar ne-am exprimat disponibilitatea ca anumite testări să se facă în 
cabinetele medicale  școlare sau acolo unde sunt solicitări. Sunt solicitări mari 
din partea școlilor, fie că vorbim de angajatele școlilor, fie de mame, să 
permitem deplasarea unei caravane mobile pentru testare. Este un proiect 
amplu și este bine să-l mediatizăm cu toții pentru a preveni din timp astfel de 
afecțiuni. 
Dl. Alin Tișe: 

De acord! Dacă mai sunt intervenții? 
D-na Eva Reș: 

 Vreau să apreciez și eu apariția acestui proiect și noi încurajăm 
depistarea precoce a astfel de probleme medicale și, așa cum și în alte 
proiecte prevenția este cea mai importantă. Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc, doamnă. Vă rog, dacă mai sunt intervenții? Așa cum vă 
spuneam în toate cazurile, unde putem ajuta o vom face și, repet, indiferent de 
instituția care ne solicită sprijinul și de spitalul în sine,  și dacă aparțin de noi 
sau nu, irelevant, nu vom livra atât cât putem cu infrastructura și cu tot ceea ce 
ne cer. Aici  nu aveți niciun dubiu. pentru că realitatea de până acum confirmă 
ce vă spun și la fel vom proceda și în viitor. Dacă mai sunt intervenții?  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, împreună cu amendamentul aprobat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 35 voturi “pentru” și 2 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
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hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Județul Cluj și 
Institutul Oncologic „Prof. Dr. Ion Chiricuță” Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 45 

 
* 

*         * 
 

12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor spitale 
publice, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr. 5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Aș vrea să formulez un amendament la acest proiect de hotărâre, 
respectiv sunt câteva erori la numele a două persoane propuse, care apar în 
proiectul de hotărâre și vreau să fac precizarea, pentru a nu rămâne greșeala 
acolo: 

Nr. 

crt. 

Forma existentă Forma propusă Motivație 

1. Art.I, alin.(3), lit. c), Suciu Diana Suciu Dina eroare de redactare 

2. Art.I, alin.(5), lit. e),  Muntean 
Gabriela Iuliana   

Moldovan Gabriela 
Iuliana 

eroare de redactare 

 
Supun la vot amendamentul prezentat de mine anterior, cu mențiunea 

că vom utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei 

online de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 37 de voturi “pentru”. 

Amendamentul a fost aprobat! 
* 

 Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, vă rog să le faceți 
acum! 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Domnule Președinte, dacă îmi permiteți.. 
Dl. Alin Tișe: 

Dar vă rog! 
Dl. Alexandru Cordoș: 

 Mulțumesc, aș vrea să am 2 amendamente, dacă îmi permiteți, la 
proiectul de hotărâre. 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog! 
Dl. Alexandru Cordoș: 

 La articolul 2, aliniatul 1, grupul PSD are o propunere în persoana 
doamnei Mocan Tatiana Corina pentru membru titular la Spitalul Clinic de 
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Urgență pentru Copii iar la articolul 2 aliniatul 4 avem o propunere pentru 
Spitalul Clinic de Boli Infecțioase, membru titular- Ariton Nati.  Vă mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Am reținut, mulțumesc! Daca mai sunt alte intervenții, alte propuneri. 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule Președinte, dacă îmi permiteți… 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog! 
Dl. Mihai Iepure:  

Domnule președinte, la articolul I, art.2 alin. 4 litera f, la Spitalul de Boli 
Infecțioase, am avea și noi o propunere în persoana domnului doctor Andrei 
Marius Ștefan, care este medic specialist în sănătate publică și management, 
expert acreditat ANMCS și profesor asociat în managementul calității la UBB-
Departamentul de sănătate publică. Considerăm că ar putea să îndeplinească 
cu brio atribuțiile specificate de articolul 187 alin. 10 din Legea 95/2006.  

Iar la articolul 2 alin. 1 litera e, o propunem pe doamna Ana Maria 
Cojocaru Lungu, care este analist financiar și considerăm, de asemenea, că ar 
putea să îndeplinească atribuțiile conform articolului 187 la Spitalul Clinic… 
Dl. Alin Tișe: 

La care spital, fiți amabil? La care spital era? 
Dl. Mihai Iepure: 

La Spitalul Clinic de Urgență pentru Copii. 
Dl. Alin Tișe: 

Și primul la cine era? 
Dl. Mihai Iepure: 

La Boli Infecțioase…Propunerea la Spitalul de Boli Infecțioase este de 
membru supleant, de aceea este litera f, iar la Spitalul de Copii este litera e, 
membru titular. 
Dl. Alin Tișe: 

Al doilea îl propuneți în același loc ca și grupul PSD? 
Dl. Mihai Iepure: 

Nu am reținut dacă grupul PSD a propus titular sau supleant, domnule 
Președinte! 
Dl. Alin Tișe: 
 …titular! E vorba despre Spitalul de Copii, unde și dumneavoastră ați 
propus tot titular. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Am menționat, titular. 
Dl. Mihai Iepure: 

Îmi cer scuze…Da, supunem la vot și vedem care propunere întrunește 
cele  mai multe voturi. 
Dl. Alin Tișe: 

Am înțeles! Bine, domnul coleg, ce putem face…? Dacă mai sunt 
propuneri… Dumneavoastră iarăși constat că doriți doar să fie supus la vot, nu 
să și treacă … sunt două lucruri atât de diferite. Da, în fine, dacă mai sunt 
propuneri… 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule Președinte, eu am făcut propunerea și în comisie, le-am 
dezbătut, din păcate nici acolo nu au întrunit majoritate… 
Dl. Alin Tișe: 

Vă întreb încă o dată: propuneți al doilea… suprapuneți cu PSD ul sau în 
alt spital, altundeva? 
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Dl. Mihai Iepure: 
Solicitare este, dacă se poate, la Spitalul de Copii! 

Dl. Alin Tișe: 
Cum? Deci mențineți poziția acolo, da? 

Dl. Mihai Iepure: 
Da! 

Dl. Alin Tișe: 
Bine…Până atunci, haideți să supun la vot în ordinea în care au fost 

formulate amendamentele. Cel cu corecturile, cu sintagmele a fost aprobat, 
nu? cel cu numele prevăzute… trec direct la vot. Sunt voturi secrete aici!  

Prima propunere a PSD era doamna Mocan Tatiana Corina -alin. 1 de la 
articolul 2, în locul doamnei, care este precizată în scris în act, Chiș Diana, deci 
propunerea este de a fi înlocuită.  Supun la vot acest amendament, cu 
mențiunea că vom utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 23 de voturi “pentru”, 7 
voturi ”împotrivă”, 5 ”abțineri” și 2 membri nu au votat. Amendamentul a fost 
aprobat! 

* 
A doua propunere a PSD, respectiv la alineatul 4, tot membru titular-

Ariton Nati, deci art.2 alin.4, în locul doamnei Câmpean Florica, care este scrisă 
în text. Supun la vot acest amendament, cu mențiunea că vom utiliza votul 
electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 23 de voturi “pentru”, 6 
voturi ”împotrivă”, 5 ”abțineri” și 3 membri nu au votat. Amendamentul a fost 
aprobat! 

* 
Mergem mai departe cu propunerea venită din partea grupului USR: 

domnul Andrei Ștefan la articolul 2, lit. f, nu, articolul 1 alin. 2 litera f, propunere 
pentru domnul Andrei Ștefan. 
Dl. Mihai Iepure: 

Articolul I, art.2 alin. 4 litera f la Spitalul de Boli Infecțioase. 
Dl. Alin Tișe: 

Bun! Alin.4 litera f, îmi cer iertare, da articolul 2, alin.4 lit. f! 
Dl. Mihai Iepure: 

Membru supleant… 
Dl. Alin Tișe: 

Supun la vot acest prim amendament al USR, cu mențiunea că vom 
utiliza votul electronic secret. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei 
online de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 8 voturi “pentru” ”, 15 
voturi ”împotrivă”, 8 ”abțineri” și 6 membri nu au votat. Amendamentul a fost 
respins! 

* 
Iar a doua propunere a USR: articolul 2, alineatul 4, litera e, da, zic bine? 

Propunere de titular! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Art. 2 alin. 1, Spitalul de copii…membru titular. 
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Dl. Alin Tișe: 
Alineatul 1, lit.e…numele? 

Dl. Mihai Iepure: 
Doamna Ana Maria Cojocaru. 

Dl. Alin Tișe: 
Ana Maria Cojocaru… 
Supun la vot cel de-al doilea amendament al USR, cu mențiunea că vom 

utiliza votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 7 voturi “pentru” ”, 16 
voturi ”împotrivă”, 9 ”abțineri” și 5 membri nu au votat. Amendamentul a fost 
respins! 

* 
Având în vedere voturile exprimate în urma acestor amendamente, 

atunci se va corecta proiectul de hotărâre și vom cuprinde aceste 
amendamente care deja au fost aprobate.  

Iar acum supun votului dumneavoastră proiectul în ansamblu, cu aceste 
amendamente deja votate de noi. 
Dl. Mihai Iepure: 

Dacă mai îmi permiteți un comentariu, domnule președinte, înainte de 
vot. 
Dl. Alin Tișe: 

Da, vă rog, dacă mai aveți alte propuneri, le supunem și acelea… 
Dl. Mihai Iepure: 

Doar un comentariu: coaliția funcționează și în teritoriu. 
Dl. Alin Tișe: 

Coaliția între partide trebuie să funcționeze oriunde în România. 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Corect! 
Dl. Alin Tișe: 

Iar dacă dumneavoastră ați fi vrut să funcționeze și aici v-ați fi dat seama 
că nu pot fi pe un loc trei persoane. Ori asta demonstrează faptul că 
dumneavoastră cu 7 voturi sau câte voturi aveți în consiliu, doriți să impuneți 
votul unei majorități de 37. Dacă ați fi avut un minim de  dorință de a trece 
acest proiect, ați fi propus o persoană care măcar să aibă mai puțini 
concurenți, dacă nu, nu trei, măcar doi sau măcar… 
Dl. Mihai Iepure: 

 Domnule președinte, am propus la art. 4 și tot același număr l-a 
obținut… 
Dl. Alin Tișe: 

Da, numai că numai că dumneavoastră trebuie știți că lucrurile sunt 
câteodată la pachet. 
Dl. Mihai Iepure: 

De aceea se supun separat… 
Dl. Alin Tișe: 

Și de aceea v-am întrebat foarte insistent, dar dacă n-am cu cine discuta, 
nu am ce să propun mai mult. Eu încerc întotdeauna, în sensul că aș vrea să 
putem dialoga, dar de multe ori nu reușesc. Nu mă pot face înțeles. E vina 
mea… 
Dl. Mihai Iepure: 
 Încercăm pe viitor! 
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Dl. Alin Tișe: 
Deci proiectul în sine… l-am votat proiectul? Nu l-am supus la vot așa e… 

Bun atunci… acum, mai întreb încă o dată mai sunt alte propuneri la acest 
proiect?  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, împreună cu amendamentele aprobate, cu mențiunea că vom utiliza 
votul electronic secret. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic secret prin intermediul platformei online 
de videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, 2 
”abțineri” și 2 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Cluj în 
consiliile de administrație ale unor spitale publice, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 46 
 
* 

*         * 
 

13. Punem în discuție Proiectul de hotărâre privind aprobarea depunerii 
proiectului „VELO APUSENI – Amenajare trasee cicloturistice în Munții 
Apuseni, pe zona județelor Bihor, Cluj și Alba” și a valorii acestuia, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 7 să prezinte avizul. 
 

D-na Elena Muscă: 
 Comisia nr. 7 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc! Înainte de a vă permite să luați cuvântul, este un proiect în 
parteneriat cu cele două județe, în care încercăm ca un număr de kilometri, 
așa cum este exprimat în referat, să fie prinși de la Cluj, Bihor și Alba. Să existe 
o conexiune între cele trei județe, și de ce nu, să alegem niște trasee care să 
poată avea continuitate între aceste trei județe. Vom avea câteva sute de 
Kilometri de piste de biciclete, doar în Județul Cluj, urmează și traseul să fie 
definitivat. Se discută pe câteva variante de trasee. De asemenea, vom încerca 
să încorporăm în traseele noastre și ceea ce există deja în proiectele 
primăriilor, dacă există, și sper să putem alege formula cea mai bună.  

Nu ascund că analizăm variantele din zona noastră unde s-au reabilitat 
drumurile și care să facă legătura cu Bihorul, respectiv, cu Alba. Și aici am în 
vedere Rogojel, Săcuieu, Bologa, Morlaca, Sâncraiu, Călățele, Beliș, Valea 
Drăganului, Smida, Mărișel, zona de munte în principal, și posibile conexiuni cu 
Bihorul pentru a putea să legăm Clujul de...după ce se va realiza și proiectul pe 
Cluj-Napoca și cu cel pe lângă Someș. Aceasta este ținta noastră, să legăm 
Municipiul Cluj-Napoca de Municipiul Oradea cu biciclete. Ar fi o chestiune 
extraordinară, dar iată că pas cu pas putem să facem asta, aici vorbim de 
câțiva sute de kilometri care sunt finanțați integral până la limita de 80 mii de 
euro, sper să nu greșesc. 
D-na Elena Muscă: 

82500. 
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Dl. Alin Tișe: 
Așa! Și este un proiect la care noi am achiesat de îndată, împreună cu 

Bihorul și cu Alba. Sper să facem treabă bună și să avem cât mai mulți 
kilometri aprobați, dacă nu vor fi câți ne-am dorit, va trebui să suplimentăm și 
să găsim alte surse de finanțare. Dar eu zic că e un pas important înainte în 
ceea ce înseamnă, să spunem și acest proiect. Comisia numărul 7, am spus, 
am dat cuvântul. Alte amendamente nu am, nu! Nu mai este necesar a fi 
făcute. Nu! Dacă dumneavoastră aveți intervenții, discuții de orice fel, vă rog! 
D-na Elena Muscă: 

Elena Muscă! Am o întrebare, domnule președinte! 
Dl. Alin Tișe: 

Da, vă rog! 
D-na Elena Muscă: 

Spuneați adineauri că ar fi vorba de câteva sute de kilometri. Conform 
proiectului, vor fi aprobați 92,4 km. Să înțeleg ca va fi o susținere din partea 
Consiliul Județean pentru finanțare din surse proprii sau alte finanțări pentru a 
avea un traseu mai lung? 
Dl. Alin Tișe: 

Am vorbit de proiectul în total.  
D-na Elena Muscă: 

Total pentru cele trei județe! Bine! 
Dl. Alin Tișe: 

Da, da!  
D-na Elena Muscă: 

Și totuși formulez, dacă avem o susținere din partea Consiliul Județean, 
pe viitor să lungim acest traseu, pentru că 92,40 km îi ceva normal, dar cu 
siguranță este nevoie de mai mult dacă vrem să legăm Cluj-Napoca de 
Oradea și conexiunile cu Bihor și Alba prin Apuseni. 
Dl. Alin Tișe: 

De acord! Vom încerca să găsim și alte axe de finanțare, lucrează colegii 
mei la asta și, de asemenea, pe raza județului din bugetul nostru acolo când 
vom face. De acum ne gândim la soluția ca atunci când vom face inclusiv 
întreținerile de drumuri pe județ, la fel cum anul acesta am prins accesul în... și 
aici au fost și colegii de la USR de acord, și știu că au fost probleme din partea 
doamnei.... Nu vreau să greșesc! Au fost propuneri de a prinde inclusiv accesul 
în curte și toate celelalte să le prindem chiar la proiectul de întreținere. La fel 
vom încerca ca în viitor, pe lângă asta, să prindem și realizarea pistei de 
biciclete odată cu trotuarul și accesul în curți și toate celelalte.  

Și atunci, peste tot unde vom face întrețineri, chiar dacă în prima fază vor 
părea că sunt oarecum fără o coerență, în momentul în care vei închide o zonă 
cu lucrările de întreținere și vei atinge aproape toate drumurile, vei ajunge cu 
trotuarul și cu pista în toate zonele acestea și încercăm în anii care vin să 
prindem inclusiv la lucrările de întreținere, eventual realizarea accesului în 
curte a trotuarelor și a pistelor de biciclete. Și atunci, sigur, va  crește puțin 
prețul pe kilometru, dar vom avea altminteri dacă le tratăm rupte de șosea, 
rupte de drumuri, rupte de acest... după ce terminăm, riscă să spargem din 
nou trotuare și toate celelalte. Deci, o să luăm în serios ceea ce spuneți 
dumneavoastră, și eu personal îmi doresc acest lucru, să putem să realizăm 
cât mai mulți kilometri de piste. 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Domnule președinte, dacă îmi permiteți! Laura Chiorean! 
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Dl. Alin Tișe: 
Vă rog!  

D-na Laura-Elena Chiorean: 
Domnule președinte, am discutat și cu colegii cu care ne întâlnim în acel 

grup pentru promovarea turismului, în care dezbatem chestiunile legate de 
turism și am dori să propunem, cred că sunt în asentimentul colegilor mei să 
gândim o strategie de extindere a acestor trasee turistice, inclusiv pistele de 
biciclete pe întreg teritoriul Județului Cluj  și să legăm obiectivele turistice 
importante din întreg județul cu aceste trasee și piste de biciclete. Eventual, le 
propun colegilor cu care ne vom reîntâlni în acest grup menit să promoveze 
turismul, să venim cu niște propuneri clare și, așa cum am spus, să luăm în 
discuție toate obiectivele, să le legăm între ele. Cred că este important în 
Strategia de dezvoltare a turismului în Județul Cluj. Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Da, de acord! Dacă mai sunt alte intervenții! Dacă nu, atunci vă propun 
acest proiect așa cum este el precizat, cu mențiunea că el a fost deja depus și a 
primit deja aprobare pentru această formulă, doar că încă nu cunoaștem sau 
eu nu știu încă numărul de kilometri reali. Dar el în sine este aprobat ca proiect 
cu finanțare aferentă pentru cele 3 județe, deci nu este o poveste, ci este un 
proiect aprobat deja. 
D-na Adela Corina Dehenes: 

Dar nu cunoaștem nici traseul, domnule președinte! 
Dl. Alin Tișe: 

Și nici transferul încă nu-l știm. Exact! Am enumerat câteva localități. Am 
propus un anumit sau anumite trasee în care să avem îndeplinite condițiile pe 
care ei ni le cereau, respectiv, o conexiune cu Bihorul și cu Alba. Și am propus 
aceste variante, ținând cont și de drumurile realizate în zonă, în sensul că dacă 
am avea, am avut un drum modernizat. Am încercat să mergem și cu traseu 
de biciclete pe lângă acest drum, să nu mergem pe un drum în care este de 
pământ, să spunem, și nu avem conexiunea cu Bihorul asigurată în condiții 
optime. Și atunci acele localități de care vă vorbeam, unde noi am lucrat la 
drumuri, le-am și propus.  

Urmează să stabilim în detaliu traseul. Vor alege specialiștii în sine, care 
este traseul cel mai bun. Din punctul meu de vedere, dacă aș putea, aș face 
toți kilometri în Județul Cluj, dar nu se poate. Ați văzut că nu ne mai permit să 
facem nimic în județ, că avem prea multe și atunci mă trezesc și aici că vor 
pune mâna la ochi și vor pune degetul pe hartă și vor stabili traseele. În fine! 
Important este că a fost aprobat, că suntem parte a acestuia și că începem și 
aici să ajungem la un normal, să avem și piste de biciclete și să putem oferi 
clujenilor și nu numai, această facilitate și această posibilitate de a se deplasa, 
vom vedea în final care este traseul final. 
D-na Adela Corina Dehenes: 

Dacă îmi permiteți să mai adaug ceva! 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog! 
D-na Adela Corina Dehenes: 

Aș fi vrut să spun că, ținând cont de experiența de anul trecut, am 
observat că un impediment pentru a accesa fonduri de oricare este faptul că 
drumurile nu sunt cadastrate și aș vrea să propun să prioritizăm acest lucru, 
astfel încât să nu ne mai trezim cu, mă rog, ședințe extraordinare în care, pe 
repede înainte, nu că nu ar fi fezabil, dar e greu pentru a planifica strategic 
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dacă nu ai drumurile cadastrate. Deci, asta cred că ar trebui trasă în față ca o 
prioritate. 
Dl. Alin Tișe: 

De acord! Îmi amintește de ideea asta pe care am avut-o când am venit 
în primele săptămâni în Consiliul Județean. Și când am văzut că o parte bună 
din patrimoniu nu este întabulat, m-am enervat foarte tare, cum este posibil 
să facem proiecte europene și să nu avem toate drumurile întabulate. În 
momentul în care am luat situația și m-am uitat la costuri și la ce înseamnă și 
am constatat că ne-ar duce în câteva bugete anuale numai să întabulăm 
patrimoniul, mi-am dat seama că nu se poate, deși mi-am dorit să întabulăm 
într-o lună tot patrimoniul, și în prezent lucrăm la întabulare de patrimoniu. În 
fiecare an avem în buget chestiunea aceasta. De altfel, am și acceptat un 
transfer sau două transferuri de la Cadastru. Două doamne care erau foarte 
bune la cadastru, doamna Bob și doamna Marina Voinea, le-am transferat la 
Județ de la Cadastru pe acest argument, pentru a ne ajuta la întabularea 
patrimoniului.  

El se poate face doar pas cu pas pe măsura banilor, nu putem întabula 
tot odată și atunci am făcut întabulări de drumuri pe care le aveam pe bani 
europeni, întabulări de clădiri. Noi avem în fiecare an o listă de obiective sau un 
număr de proprietăți, fie că vorbim de domeniul public sau privat, de care ne 
ocupăm. Într-adevăr, le tratăm cu prioritate în funcție de proiectele pe care le 
avem, dar va mai dura puțin până vom avea întreg patrimoniu, care este un 
colos patrimoniul Județului. Gândiți-vă, numai să întabulăm rețelele de apă 
care sunt 4200 km... 
Dl. Horea Dorin Chirteș: 

Domnule președinte! Horea Chirteș sunt! 
Dl. Alin Tișe: 

Rețelele de apă, 2100 km. Doar rețelele! Gândiți-vă pe urmă, câte 
proprietăți are Județul! Deci, va mai dura puțin până întreg patrimoniul va fi 
evidențiat, dar ce vă pot spune, că în fiecare an facem mai mulți. Deci, în 
fiecare an încercăm mai mult să întabulăm decât în anul precedent, dar de 
terminat nu vom reuși să terminăm nici în anul următor, pentru că, repet, e 
foarte mult de lucru. Doar în sine să expertizezi și să mergi pe teren și pe urmă 
să și plătim expertizele costă foarte mult, dar nu putem altfel decât pe măsura 
proiectelor și a obiectivelor pe care le stabilim, anticipăm și întotdeauna 
întabulăm o listă mai mare și pas cu pas ne apropiem de final. Nu există în 
România o administrație care să aibă întreg patrimoniul întabulat, cadastrat, 
nu știu să existe! Dacă există, este o mare realizare. În fine, încercăm să facem 
asta pas cu pas și am recuperat foarte mult în ultimii ani, în materia acestor 
întabulări. 
Dl. Horea Dorin Chirteș: 

Domnule președinte! Horea Chirteș sunt! Mă auziți? 
Dl. Alin Tișe: 

Îmi spun colegii mei că avem și un contract cadru cu o  firmă care face 
cadastrarea pe 4 ani. Am făcut contract cadru, în sensul că avem contract cu o 
firmă de specialitate care face cadastrarea zi de zi, adică cu asta se ocupă 4 ani. 
Am făcut procedură și avem agent economic care face cadastrare. Deci, nu 
am stat, doar că este un ritm și o posibilitate clară, reală, de a plăti în funcție de 
buget. Din păcate, nu putem tot, nu există resurse, fiind foarte mari 
suprafețele de teren, unele clădiri. Gândiți-vă de la cabinete medicale, școli, 
clădiri publice, societăți, companii care au în patrimoniu sediul acolo, dar sunt 
proprietatea noastră, inclusiv clădiri de spitale. Toate acestea, să nu aveți în 
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vedere numai strict un drum. Și tot ce înseamnă drumul stânga-dreapta, 
gândiți-vă la tot ce înseamnă patrimoniul Județului, de la Aeroport, tot ce-i în 
proprietate până la toate regiile, societățile, spitale, cabinete medicale, medici 
de familie, toate la un loc. Deci, este un colos, facem zi de zi asta, dar va mai 
dura până când vom termina. Când legea spune că trebuie să grăbim asta, 
facem cât putem de mult. 
Doamna Chiorean, vă rog! 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Domnule președinte, susțin ceea ce a spus colega mea, antevorbitoarea 
mea, cel puțin din punct de vedere al unei strategii în ceea ce privește 
întabulările și pentru că dumneavoastră ați adus în discuție faptul că avem 
peste 4200 rețele de apă. Vreau să vă spun că sunt foarte multe procese pe 
rolul instanțelor de judecată, care derivă din faptul că nu sunt încă stabilite, că 
nu sunt întabulate aceste elemente din patrimoniul Județului și câteva astfel 
de procese, așa cum am spus, au ajuns de notorietate, în sensul că inclusiv au 
fost construite locuințe, de exemplu, pe magistrala de apă și blocuri care sunt 
pe traseul magistralei de apă, tocmai din cauza faptului că au fost eliberate 
toate autorizațiile și a existat neconcordanță între cadastrare și 
amplasamentul exact al acestor rețele de apă.  

Deci, până la urmă, faptul că nu sunt încă reglementate din punct de 
vedere cadastral și nu sunt întabulate aceste rețele de apă, duc la mari 
probleme pentru locuitorii Județului Cluj, pentru că au fost anulate contracte 
de vânzare-cumpărare încheiate succesiv. Au fost obligați oamenii la plata a 
numeroase despăgubiri. Noi suntem juriști și știm ce înseamnă răspunderea 
pentru construcțiile ridicate și pericolul la care se expun cei care locuiesc în 
astfel de locuințe ridicate așa cum am spus, inclusiv pe magistrala de apă. 
Deci, va trebui să stabilim o prioritate și să ne îndreptăm cu atenția spre a 
întabula acele elemente de patrimoniu care pot crea mari deservicii 
locuitorilor Județului Cluj. Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Da, întru totul de acord cu dumneavoastră și vreau să știți că, pe lângă 
ceea ce spuneați dumneavoastră și încercăm să ajutăm companiile, regiile 
noastre să-și digitalizeze și să-și aducă baza de date la un nivel la care să 
putem să prevenim cât de mult astfel de situații. Știți prea bine, și-am discutat 
la o ședință despre proiectul nostru Smart Territory, pe care l-am derulat în 
etapa I și urmează etapa II. În etapa I, știți despre subiect că se vorbește mult 
despre eliberarea autorizațiilor de construire în format digital, cu valabilitate 
juridică a certificatelor de urbanism, de asemenea, în format digital și mai nou 
eliberăm și dovada de luare în folosință. Toate acestea fac parte din prima 
etapă a proiectului Smart Territory. Este vorba de depunerea în format on-line 
a întregii documentații cu semnătură electronică, cu plata taxei în format 
electronic și cu eliberarea într-un termen de maxim sau în medie, am avut 10-
12 zile.  

V-aș ruga să mediatizați acest lucru, este o mare realizare, nu se vorbește 
deloc despre asta, în condițiile în care însuși primul ministru vorbește despre 
faptul că trebuie să interconectăm baza de date. Despre asta vorbește, de fapt, 
să interconectăm baza de date între administrațiile publice locale, rețeliști, 
regii, societăți de stat, Transelectrica, Hidroelectrica, toate acestea la un loc, 
împreună cu administrațiile locale, că atunci când vă oferim o informație 
despre un teren, despre un imobil, despre tot ce doriți, la un simplu click de 
oriunde în această țară, să poți afla tot despre acel teren, inclusiv de acel 
imobil. Adică, dacă se suprapune pe rețele, dacă nu se suprapune, dacă are 
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rețele, dacă este intravilan-extravilan, dacă autorizația se poate emite sau nu 
se poate, fiind o altă autorizație emisă. Mai nou, putem în Județul Cluj prin 
această implementare și vom informa, de exemplu, pe o arie de câteva sute de 
metri. Nu vreau să greșesc sau mai degrabă, până la tot județul.  

Vom informa cetățenii din Județul Cluj despre orice autorizație emisă, să 
spunem pe o arie de știu eu ce distanță, stabilim pentru ca toți vecinii, toată 
lumea de acolo să știe, să fie informați public că într-o anumită zonă, la o 
distanță de 1 km sau până la 1, 2, 3, 5 km sau un cartier de zona lor, se va 
construi ceva. Și asta o va primi în format on-line în momentul în care noi vom 
avea pe toți proprietarii după cadastru, vom știi la un click care sunt toți 
proprietarii și aceasta se va întâmpla în curând, o să vedeți, nu foarte departe. 
Oamenii râd de noi, dar deja am ajuns la câteva mii de autorizații pe care le 
dăm on-line, certificate de urbanism on-line și oamenii nu mai vin la noi, pur și 
simplu își completează toate astea.  

Deci, Smart Territory va urma etapa II și aici mă întâlnesc cu propunerea 
dumneavoastră. Deci, după ce acest sistem va merge, iar în prezent lucrăm, de 
exemplu, la acel Ghișeu Unic, în care deocamdată doar Compania de Apă și 
Compania de la Turda au intrat la modul real, adică să se obțină avizul de la ei 
in format on-line, urmează să ne ajute și gazul, curentul, pompierii și toate 
celelalte entități care apar într-un cerc de urbanism. Și în momentul în care noi 
vom intra cu documentul și vom da click pe acea parcelă, vom obține și avizul 
on-line de la acele instituții și vom comunica cu cetățeanul avizul luat de noi în 
locul lui. Iar în acel moment, deja totul devine on-line și putem spune că 
sistemul de eliberare a autorizației este sistemul complet de la cerere până la 
eliberare, cu tot cu avize obținute de noi pentru oameni și atunci deja avem un 
pas înainte.  

Lucrul acesta dacă s-ar întâmpla în toată România, ar însemna un pas 
uriaș înspre debirocratizare și spre a simplifica relația cu cetățeanul. Deci, noi 
avem deja trei acte pe care le emitem. Urmează Ghișeul Unic, cu toate 
entitățile, cu toți rețeliștii în sistem și vom putea on-line să luăm la oameni 
avizele, după care, tot ce înseamnă acest sistem de construcție va merge 
integral. Partea a doua a sistemului Smart Territory despre care vorbeați 
dumneavoastră, este o completare a primului sistem și care vizează exact ce 
spuneați dumneavoastră, respectiv, toate utilitățile pe care omul le cere legat 
de un teren, toate întabulările făcute succesiv, toate autorizațiile obținute, 
toate vânzările realizate la primării de-a lungul timpului într-o formă sau alta, 
le veți putea aplica printr-un număr cadastral înscris pentru terenul cu 
numărul 72 din comuna, nu știu..., Frata.  

Veți afla tot despre acel teren, inclusiv statutul juridic, utilitățile, rețeliștii 
și atunci nu veți mai suprapune când cumpărați un teren, că nu veți știi despre 
el nimic și se va vinde și cumpăra de 30 de ori și într-un final, omul va ajunge la 
instanță. Toate aceste lucruri se vor regla, va fi un fel de... dacă vreți, un fel de 
buletin al unui teren sau un fel de evidență bancară completă despre un cont, 
despre o persoană. În momentul în care ai dat un click pentru a afla datele 
despre teren, dând strict numărul cadastral, veți afla toate aceste informații și 
aflate de la autoritățile respective, nu așa o poveste, și emite un act exact cum 
emitem acum despre statutul juridic al unui teren.  

Știți, sunt persoane care întreabă, terenul cutare,  este intravilan-
extravilan, care sunt coordonatele terenului? Și noi emitem deja de la 
Urbanism acest act. Eu țin foarte mult la acest proiect de interoperabilitatea 
bazelor în județ și pentru că avem deja acești trei pași importanți, certificatul 
de urbanism, autorizația de construire și dovada de luare în folosință, plus 
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informarea oamenilor pe întreg județul cu privire la actele emise, autorizații 
pentru vecini, pentru toți cei care au nevoie de aceste date și completat cu ce 
vă spuneam eu, parte de rețele. Toate acestea vor aduce județului nostru un 
plus uriaș și o să vedeți când o să puteți la un simplu click să aflați toate aceste 
date, să luați avizele înregistrând la noi doar on-line o cerere și eu în locul 
dumneavoastră obțin într-o zi de la orice rețea avizul, fie necesar, dacă nu, fie o 
negare a nevoii de a viza sau orice altceva. 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Vă mulțumesc mult pentru... 
Dl. Alin Tișe: 

Este un proiect, nu știu dacă... am ținut să vorbesc mai pe larg acest 
subiect și rugămintea mea este să îl mediatizați și dumneavoastră, cu cât mai 
mulți oameni vor merge pe on-line și ne vor cere, pe lângă faptul că vor scurta 
termenul de așteptare, că trei documente, certificatul de urbanism până la 30 
de zile, da? Autorizația până la 30 de zile, dovada de luare în folosință până la 
30 de zile din momentul depunerii documentelor complete, ca să ne 
înțelegem. Acestea pot să se ducă până la 90 de zile, da? 3 ori 30 pentru fiecare 
act, în total, procedura te poate duce 90 de zile minim. Ei bine, dacă va veni la 
mine în format on-line, va primi poate 10 zile certificatul de urbanism, maxim 
10 zile autorizația și maxim 10 zile dovadă de luare în folosință. Iată, ne ducem 
în maxim 30 de zile pentru toate aceste documente, de la primul act până la 
dovada că există clădirea. Ceea ce este o mare realizare! 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Vă mulțumesc mult pentru răspuns. 
Dl. Alin Tișe: 

Numărul de cereri pe on-line a crescut exponențial. Arhitecții deja încep 
să depună în această formulă, avocații la fel, e simplu, o singură dată, după 
care e extrem de simplu. Mai mult, dacă depui în format on-line, eu tot în on-
line îți cer și completarea de dosar. Adică, nu te mai plimbi la mine de o mie de 
ori, să vii cu documente, astăzi îți lipsește un aviz, mâine alt aviz, o singură 
adresă prin care îți spun tot ce lipsește și nimic în plus față de acele trei 
documente care lipsesc. Dacă cele trei sunt aduse, atunci dosarul și altceva n-
am scris în adresă. Atunci înseamnă că dosarul este complet și nu se mai 
poate refuza de la semnare. Deci, încercăm toate aceste lucruri să le 
implementăm și mizez pe ajutorul dumneavoastră de a mediatiza, indiferent 
de la ce partid, procedura în sine, nu neapărat persoana, modalitatea aceasta 
de a face. 
D-na Laura-Elena Chiorean: 
 Domnule președinte, cred că este clar. 
Dl. Alin Tișe: 

Scuzați-mă pentru că am divagat puțin, dar îmi cer iertare pentru asta. 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Cred că este important, noi cunoaștem aceste lucruri, dar este foarte 
important să fie reamintite. Întreaga echipă merită felicitări pentru pasul 
acesta înainte și într-adevăr, cred că am venit cu toții în sprijinul cetățenilor din 
Județul Cluj, care trebuie și pot să acceseze on-line și să-și obțină aceste 
documente. Cred că este un sprijin extraordinar și poate că e de datoria 
noastră, sigur, a fiecăruia individual, dar și a noastră a tuturor, să promovăm, 
așa cum ați spus, faptul că există aceste modalități mult mai eficiente și mai 
rapide de obținere a autorizațiilor, iar în etapa II, dacă vom rezolva și cum ați 
spus introducerea companiilor de apă și a celorlalte avize care să se obțină tot 
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așa în modul acesta, cu siguranță vom veni și mai mult în întâmpinarea 
nevoilor cetățenilor Județului Cluj. Mulțumesc mult pentru răspuns! 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc! Îmi spun colegii mei să o întreb pe doamna Dehenes, dacă a 
verificat sistemul de reclamații pe Smart Territory pe care l-a propus la ședința 
anterioară.  
D-na Adela Corina Dehenes: 

Nu!  
Dl. Alin Tișe: 

Și dacă a constatat că funcționează sau nu, pentru că el e deja 
implementat și am crezut că l-ați verificat. 
D-na Adela Corina Dehenes: 

Domnule președinte, ne-ați rugat să popularizăm, poate ar trebui să ne 
spuneți înainte lucrurile bune. Nu știam că s-a implementat deja. Serios! 
Dl. Alin Tișe: 

Deci, s-a implementat atunci, cum ați cerut dumneavoastră. V-am 
explicat că se face foarte ușor pe programul nostru și mă gândeam, cu ochiul 
dumneavoastră vigilent ați fi testat deja, să ne spuneți că nu merge sau ceva 
de genul.  
D-na Adela Corina Dehenes:         

Nu mă așteptam să fie pusă în practică atât de repede, vă spun foarte 
sincer. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă spun acum, atunci să-l puteți testa. 
D-na Adela Corina Dehenes: 

Dacă ne dați un link sau un sprijin cumva ca să-l găsim. 
Dl. Alin Tișe: 

Da! Imediat o să vă dăm și aceasta, să le verificați, se pot face acolo toate 
sesizările, tot ce vorbeați dumneavoastră legat de drumurile județene și de ce 
au mai spus colegii mei, inclusiv doamna Chiorean la ședința respectivă, veți 
găsi acel link și veți putea foarte ușor să faceți, cum am introdus și legat de 
problema cu deșeurile, știți prea bine, tocmai pentru a evita să-i punem pe 
oameni să tot sune la nesfârșit la un telefon închis care noaptea sau ziua la 
anumite ore nu mai funcționează. Împreună cu colegii de la ADI, am 
implementat sistemul de a trimite efectiv la un număr, la o pagină, să trimiteți 
fotografia cu locul care are gunoaie și sistemul nostru identifică zona și din 
momentul în care pleacă, este considerată ca fiind sesizarea primită, deci o văd 
în timp real, nemaitrebuind să răspundă cineva, să spună, unde e? Pe strada 
cutare, la numărul 72. În momentul în care ai făcut fotografie și a plecat, 
oamenii de la firmă și de la ADI știu unde e problema și din momentul acela se 
consideră reclamația ca fiind adusă la cunoștința lor.  

Acest lucru ne-a ajutat foarte mult pentru că am avut zile în care la 
început au fost și 200 de sesizări pe zi și acuma suntem la vreo 10, în jur de 10 
chiar sub 10 sesizări pe zi, ceea ce înseamnă un lucru bun, încă nu e cum ne-
am dorit, dar scade numărul de persoane care reclamă, mai mult apelează la 
aceste platforme simple și atunci pentru noi contează foarte mult, adică 
pentru ADI, pentru că și aici este o confuzie uriașă. Gestionarea acestor 
probleme o face ADI-ul care e format din primarii tuturor localităților, iar 
contractul de gestionare este semnat între ADI și operator, nicidecum între 
Consiliul Județean și operator sau Alin Tișe și operator, pentru că noi nu 
suntem șefii ADI-ului.  
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Toată lumea îmi cere mie socoteală pentru cum funcționează ADI-ul, 
ADI-ul este al tuturor, adică la fel de responsabil sunt eu care am un vot în ADI 
cu oricine altcineva din acest ADI, și de aceea spun că toți cei care au 
nemulțumiri legat de contractul dintre ADI și operator, trebuie în primul rând 
la ADI să se adreseze pentru că eu nu am pârghii legale împotriva lor, fiind toți 
primarii implicați, avem un singur vot, vot egal exprimat. Și în forul de 
conducere al ADI-ului este un reprezentant al Consiliul Județean, un 
reprezentant al primarilor de orașe, un reprezentant al primarilor de comune, 
cu toții avem un singur vot. Adică, fiecare avem dreptul la un singur vot. Bun! 
Deci, aș încheia subiectul legat de Smart Territory și de ce propunea doamna 
Chiorean. Și sunt de acord, trebuie să mergem înainte cu acest plan de a 
implementa până la sfârșit în totalitate, ceea ce ați propus. Nu mai știu cu 
proiectele unde suntem. 
Dl. Horea Dorin Chirteș: 

Domnule președinte! 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș vrea să mai fac o singură 
precizare! 
Dl. Alin Tișe: 

Am uitat, îmi spun colegii mei că nu avem vot pentru Velo Apuseni, am 
luat-o pe altă cărare. Am uitat! 
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Dacă îmi permiteți în încheiere, aș vrea să vă spun că eu am verificat 
secțiunea sesizări. Într-adevăr, funcționează ireproșabil. Felicitări tuturor care s-
au implicat în... 
Dl. Alin Tișe: 

Mai trebuia să nu funcționeze după ce m-am lăudat cu ea.  
D-na Laura-Elena Chiorean: 

Felicitări! 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc! Adică, era de-a dreptul..., dar în fine! Da! Bun, mulțumim și 
noi!  
Dl. Horea Dorin Chirteș: 

Domnule președinte, cu acordul dumneavoastră vreau să... 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă îmi permiteți să dăm votul, dacă nu mai sunt propuneri pentru 
proiectul 12A, să-l închidem cu vot, că deja suntem practic în Diverse. 
Dl. Horea Dorin Chirteș: 

De acord! O să iau cuvântul la Diverse. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 5 
membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului „VELO APUSENI – Amenajare 
trasee cicloturistice în Munții Apuseni, pe zona județelor Bihor, Cluj și Alba” și a 
valorii acestuia, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 47 

 



 

35 

 

* 
*         * 

 
14. Punem în discuție Informarea referitoare  la  exercitarea  dreptului  de  

preemţiune  în  temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea 
monumentelor istorice, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, 
SEMESTRUL II/2022, cu mențiunea că a fost analizată în comisiile noastre 
de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea referitoare  la  exercitarea  
dreptului  de  preemţiune  în  temeiul  Legii    nr. 422/2001 privind protejarea 
monumentelor istorice, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
conform Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 96/2006, SEMESTRUL II/2022. 

 
* 

*         * 
 

15. Punem în discuție Informarea privind nivelul de asigurare a securităţii şi a 
siguranţei civice a comunităţii pe cele 12 luni ale anului 2022, cu mențiunea 
că a fost analizată în comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind nivelul de asigurare a 
securităţii şi a siguranţei civice a comunităţii pe cele 12 luni ale anului 2022. 

 
* 

*         * 
 

16. Diverse 
 

Și, în fine, mai avem punctul Diverse, unde vă invit să luați cuvântul pe ce 
temă doriți dumneavoastră. 

Vă rog să vă înscrieți la cuvânt și . . . 
Dl. Horea Chirteș:  

Domnule președinte, Horea Chirteș sunt.  
D-na Elena Muscă:  

Elena Muscă  
Dl. Alin Tișe 

Domnul Chirteș, vă rog.     
Dl. Mihai Iepure: 
 Mihai Iepure, după domnul Chirteș.  
Dl. Alin Tișe:  

Vă ascultăm doamna Muscă, și în ordinea în care v-ați exprimat vă rog să 
și luați cuvântul! 
D-na Adela Dehenes:  
 Și Adela Dehenes, dacă îmi veți permite! 
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Dl. Alin Tișe:  
 Sigur! 
 Vă rog, domnul Chirteș.  
Dl. Horea Chirteș:  
 Păi dacă vorbim de ordine, atunci m-am înscris eu, dar dacă doamna 
Muscă dorește să ia cuvântul . . .  
D-na Elena Muscă:  
 Nu, domnule Chirteș, dumneavoastră, vă rog!  
Dl. Alin Tișe:  
 Vă rog domnule Chirteș, haideți că vă ascultăm! 
Dl. Horea Chirteș:  
 Da, voiam să . . .  
Dl. Alin Tișe:  
 Da, din păcate nu vă auzim, până când o să vă stabiliți semnalul, o invit 
pe doamna Muscă.  
D-na Elena Muscă:  
 Mulțumesc.  

Domnule președinte, două subiecte. Pe de o partea voiam să completez 
la subiectul proiectului Velo Apuseni, pentru că s-a extins discuția și s-a dus în 
cu totul și cu totul altă zonă, voiam doar să fac o precizare, spuneați 
dumneavoastră în prezentarea variantelor de trasee că, urmăriți cumva să se 
realizeze de-a lungul drumurilor care au fost reabilitate.  

Rugămintea mea este că, nu ar trebui să facem din aceste trasee niște 
anexe a infrastructurii rutiere. Să le realizăm cu sprijinul specialiștilor, pentru 
că, în primul rând, pentru a ne asigura că aceste trasee vor fi utilizate, în 
general, cei care folosesc bicicleta o să evite proximitatea drumurilor cu trafic 
auto. Nu este deloc plăcut să mergi pe trasee pe lângă drumuri, doar atât am 
vrut să completez. Sper că traseul va fi realizat ținând cont de toate aceste 
caracteristici specifice infrastructurii velo.  

Mulțumesc tare mult. 
Dl. Horea Chirteș:  

Domnule președinte, Horea Chirteș sunt. 
Dl. Alin Tișe:  

Da, o să transmitem asta și . . .   
Numai puțin, domnul Chirteș . . .  

Dl. Horea Chirteș:  
Sigur! 

Dl. Alin Tișe:  
O să transmitem și specialistului cu care vom lucra și rugămintea mea 

este ca și dumneavoastră să luați legătura cu colegii noștri de la urbanism, să 
vorbiți, să vedeți care sunt traseele discutate cu cei de la Bihor, pentru că nu 
vom putea chiar orice traseu, ci înțeleg că sunt niște condiționate, ca să 
îndeplinească condiția de velo, să îndeplinească condiția de continuitate . . .  
D-na Elena Muscă:  

Continuitate.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . continuitate, exact! 
Și atunci rugămintea mea este să vorbiți și cu dânșii și împreună cu cei 

care vor lucra la proiect să găsim formula optimă. Eu vreau să realizez 
kilometri, și pe forma cea mai bună.  
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D-na Elena Muscă:  
Mulțumesc tare mult, o să las pe domnul Chirteș pentru intervenție și 

apoi revin la cea de-a doua, de care ziceam.  
Mulțumesc tare mult! 

Dl. Alin Tișe:  
Nu, vă rog să terminați ce aveți de spus, după care domnul Chirteș.   

Dl. Horea Chirteș:  
Unul din puncte era chiar ceea ce spunea și doamna Muscă, legat de 

aceste trasee, care, dacă ne uităm puțin în străinătate, știți, e bine să ne mai 
uităm la vecini, atât în Ungaria, Austria, Germania, ne place să ne uităm spre 
Occident, traseele, de exemplu, este un traseu foarte frumos în jurul lacului 
Balaton, este un alt traseu pe lângă fluviile mari din Europa, adică sunt mai 
multe trasee, și asta susțineam și eu, că nu trebuie neapărat, sau să vedem în 
ce măsură putem să realizăm aceste trasee, nu trebuie să fie obligatoriu în 
proximitatea drumurilor, și cei care ne dăm pe bicicletă, știm și apreciem 
natura, și să fim cu acces la un drum principal, dar nu pe lângă drum, pentru 
că acolo riscurile cresc pentru cei care folosesc aceste piste de bicicletă.  

Deci, în ce măsură se poate realiza?  
Eu mă gândesc, avem Someșul care merge, ar fi un traseu extraordinar 

spre Dej și eu cred că ar trebui să profităm de acest lucru și să realizăm un 
traseu limitrof acestui râu, și nu o să insist foarte mult pe acest subiect, spunea 
doamna Muscă foarte bine și susțin această idee, dar în schimb, vreau să vă 
rog domnule președinte, și să ne gândim cu toții, în ce măsură putem să ne 
implicăm în sprijinirea cetățenilor din comunele județului Cluj, care, cred că 
sunteți la curent cu faptul că, acele cadastrări și puneri în posesie a terenurilor, 
făcute de anumite primării, îmi aduc aminte aici una din ele, Primăria Borșa, 
sunt, nu vreau să greșesc, dar sute de procese pe rol, datorită suprapunerilor 
create în această punere în posesie.  

Nu vreau să acuz pe nimeni, fiecare probabil a vrut să facă un lucru bun, 
dar trebuie să conștientizăm că există această problemă în județul nostru, 
cetățenii sunt, mulți dintre ei, care n-au posibilități să se ducă în instanță ca să-
și reglementeze situația, iar noi, Consiliul Județean, vreau să vă rog să 
verificăm, în ce măsură am putea să ne implicăm, să mediatizăm, sau chiar să 
îi sprijinim cu o altă, nu știu, cadastrare, astfel încât să reușim să rezolvăm 
această problemă, fără neapărat să se ajungă la instanță. Deci împreună cu 
primăria și cu cetățenii care au aceste probleme să găsim o soluție de 
rezolvare a lor, pentru că altfel le creăm cheltuieli și nu toată lumea își permite 
acest lucru. Vreau să vă întreb dacă sunteți la curent cu această situație, 
domnule președinte? 
Dl. Alin Tișe:  

Colegii mei îmi spun că la Borșa există chiar un program de 
recadastrare, urmarea a acestor probleme, pe care îl gestionează primăria cu 
bani europeni. 
Dl. Horea Chirteș:  

Am înțeles.  
Dl. Alin Tișe:  

Este un proiect pe care îl derulează și care are în vedere tocmai aceste 
aspecte din . . .  
Dl. Horea Chirteș:  

Ar fi foarte bine dacă cineva din Consiliul Județean, din cadrul 
departamentului care se ocupă de aceste întabulări, să supravegheze, sau să 
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fie prezent, sunt diferite acuzații din partea cetățenilor. Nu mă refer acum la 
comuna Borșa, ci la modul general, și probabil . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Eu știu de Borșa acuma, de restul nu știu, dar vom verifica.  
Dl. Horea Chirteș:  

Sunt mai multe situații și ar fi un adevărat sprijin pentru cetățeni. 
Vă mulțumesc, cele două . . .  

Dl. Alin Tișe:  
Deci, Borșa, Vultureni și Chinteni?  
Domnul coleg, Borșa, Chinteni și Vultureni sunt în programul național 

de re, cum se cheamă, cadastrare. 
Dl. Horea Chirteș:  

De acord, domnule președinte, doar că, la fel . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Pe cadastrul general la ANCPI.  
Dl. Horea Chirteș:  

 . . .  a fost făcută și cadastrarea anterioară, tot de către primării și singura 
mea frică este, să nu se întâmple aceleași situații ca și la cealaltă . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Dar noi nu avem specialiști mai buni decât cei care vor face expertiza și 
cadastrul în sine, că de aia sunt specialiști în cadastru. Noi nu avem specialiști 
mai buni. Dacă cei care au lucrat la cadastrul acelor comune au greșit, ei 
trebuie să răspundă. Greu de crezut că un funcționar de la noi, care o fi jurist, 
economist, ce o fi el . . .   
Dl. Horea Chirteș:  

Asta nu știam, în ce măsură am putea să-i sprijinim?  
Dl. Alin Tișe:  

Da, nu știu, nu știu în ce măsură, dar o să vedem.    
Dl.  Călin Cosma:  

Colegul zice că, să mediem cumva procesul și să îl urmărim. 
 Dl. Alin Tișe:  

Dar, în ce calitate?  
Dl.  Călin Cosma:  

Din partea Consiliului Județean, în calitate de mediator. 
Dl. Alin Tișe:  

Da, bine, putem să colaborăm cu primăriile, dar ei sunt titulari de 
contract, ei au angajat cadastriștii, ei își întabulează, au autonomia asta din 
punct de vedere al proprietății. Putem eventual să ne implicăm, cum zic eu, cu 
infrastructura noastră, pe care o avem. 
Dl. Horea Chirteș:  

Ca să avem o viziune foarte clară asupra acestor probleme, am putea să 
le solicităm, adică sunt deja reclamațiile făcute la prefectură, zeci, poate sute 
de reclamații, și ne-am face o idee. Dar, dacă dumneavoastră spuneți că este 
acuma un proiect pentru, chiar . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Da, sunt, sută la sută.  
Dl. Horea Chirteș:  

. . . fix pentru reglementarea acelei situații, atunci, eu sunt mulțumit și 
aștept rezultatele.  
Dl. Alin Tișe:  

Da, pentru cadastrul general este, pentru cele trei localități.  
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Dl. Horea Chirteș:  
Aștept rezultatele.  

Dl. Alin Tișe:  
Haideți că verificăm, bine?  

Dl. Horea Chirteș:  
Mulțumesc mult!  

Dl. Alin Tișe:  
Vă promit că mai facem o verificare.  

Dl. Horea Chirteș:  
Vă mulțumesc!  

D-na Laura Chiorean:  
Dacă îmi permiteți, domnule președinte, Laura Elena Chiorean? În 

completarea a ceea ce a spus colegul meu . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Da! 
D-na Laura Chiorean:  

. . . domnul Horea Chirteș, problema aici este, cred că, nu neapărat în 
sarcina, sau responsabilitatea, sarcina primăriilor, sigur, care pun la dispoziția 
firmelor care au câștigat aceste licitații, pentru că, sunt firmele care efectuează 
aceste cadastrări, au câștigat la licitație aceste proiecte.  

Problema cu care eu m-am confruntat, și în discuțiile pe care le-am avut 
cu foarte mulți cetățeni din județul Cluj care, așa cum spunea colegul meu, au 
deschis sute de procese în instanță, pe această temă, se datorează faptului că, 
aceste firme de cadastru, unele din altă parte a țării, nu neapărat din zonă, au 
efectuat aceste operațiuni cumva din birou, mulți dintre ei, fie nu s-au deplasat 
în mod real la fața locului, au subcontractat serviciile acestea de cadastrare și 
cumva au fost superficiali, și atunci, în momentul în care nu s-au deplasat la 
fața locului, nu au intrat în posesia tuturor documentelor doveditoare ale 
dreptului de proprietate, au început să apară astfel de probleme și într-adevăr 
sunt foarte multe procese pe rol, dar sunt și foarte mulți oameni nedreptățiți 
pentru că, nu au respectat termenele în care trebuiau să facă, așa cum știți, 
contestații, și au pierdut acele termene.  

Deci, sunt foarte multe probleme. Cred că aici va trebui, într-adevăr, să 
fim mult, mult mai atenți și poate chiar să facem publice acele situații, pentru 
ca pe viitor, cel puțin, să știm care dintre aceste firme nu și-au îndeplinit 
datoria și nu și-au asumat responsabilitățile prevăzute de lege.  

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe:  

Da.  
Ce vă spuneam, o să încercăm să întrebăm, să vedem primăriile în ce 

fază sunt cu proiectele, și vedem unde e nevoie de ajutor și când, cum, putem 
ajuta.  

Același lucru, să știți, că l-am întâmpinat și noi la anumite drumuri, când 
s-au suprapus, în momentul în care am mers pe teren să întabulăm, ne-am 
trezit că drumul este întabulat de vecini, de vecinii drumului, în sensul acesta. 
Și ne-am trezit că drumul trece prin curțile lor, sau prin grădina lor, și a trebuit 
să luăm toate suprapunerile la rând, ca să putem obține finanțarea europeană. 

 Doar la drumul de Mărișel, am avut câteva sute de suprapuneri, am 
avut, și acolo, a trebuit fiecare parcelă, fiecare bucată din drum care era 
suprapusă cu altă cadastrare, să mergem la cadastru împreună, s-o lămurim, 
cu cei doi cadastriști care au făcut, unul pentru omul respectiv, care a trecut 
peste drum, și noi, pentru drumul județean, pentru a-l putea pune în finanțare.  



 

40 

 

Deci, am avut și noi astfel de situații, multe chiar. Și acum mai sunt 
drumuri, pe măsură ce le întabulăm constatăm aceste lucruri, într-adevăr de 
suprapunere, care e marea problemă. Da, nu avem ce face, decât o reglăm, pe 
măsură ce le constatăm, ne reglăm pas cu pas, vorba aceea, că nu avem ce 
face.  

Bun, o să verificăm, mai era cineva care dorea să intervină? 
D-na Elena Muscă:   

Elena Muscă, voiam să . . .  
Dl. Alin Tișe:  
 Știu. 
Dl. Mihai Iepure:  
 Mihai Iepure . . .  
Dl. Alin Tișe:  
 Da, prima dată să vedem, a terminat domnul . . .  
D-na Elena Muscă:   

Chirteș! 
Dl. Alin Tișe:  

. . . Chirteș! 
Dl. Horea Chirteș:  

Da, eu v-am mulțumit, ziceam că aștept rezultatele.  
Dl. Alin Tișe:  

Bun, în regulă. 
O să ne implicăm și o să cerem primăriilor să ne implice și pe noi, să 

vedem când putem să ajutăm primăriile care sunt în situația asta.  
Doamna Muscă, vă rog! 

D-na Elena Muscă:   
Mulțumesc domnule președinte.  
Voiam să aduc în discuție, ceea ce am agreat la ședința din ianuarie, 

respectiv, realizarea acelor informări lunare, de către ADI Eco-Metropolitan, cu 
privire la activitățile desfășurate de Supercom pentru salubrizarea județului. 
Am primit . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Da, am fost de acord cu aceasta! 
D-na Elena Muscă:   

 Corect! 
Am primit ieri pe email, un raport scris, în care sunt enumerate efectiv 

activitățile desfășurate și o anexă cu câteva rezultate strict pe partea de 
conformitate și mod de răspuns la sesizări legate de colectarea deșeurilor, în 
zona din Cluj-Napoca și Florești.  

Aș dori să știu dacă, avem astăzi alături de noi, pe cineva de la ADI, 
pentru că am transmis și prin email câteva întrebări specifice, legate de raport, 
pentru a vedea efectiv care sunt problemele, care sunt, poate punctele forte, și 
ce soluții au fost găsite până în acest moment. 
 Dl. Alin Tișe:  

Deci, ideea este în felul următor, noi funcționăm cu ADI-ul în felul 
următor, repet, nefiind instituție în subordinea noastră. Dumneavoastră 
comunicați direct cu ei, ceea ce a fi ideal, dar dacă vreți să folosiți totuși 
această tribună, a Consiliului Județean, pentru a comunica cu ei, repet, dânșii 
nefiind subordonați nouă, atunci, rugămintea este să adresați direct, ori de 
câte ori aveți întrebări către ADI, și dânșii vă vor răspunde.  

Dacă doriți în formula prin Consiliul Județean, atunci la fel, le depuneți la 
consiliu, depunem la ADI și dânșii vă răspund, în scris. Nu transformăm 
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consiliul într-o tribună a ADI-ului, pentru că, repet, nu e o entitate care să fie în 
subordinea noastră, și nu avem în momentul de față această, cum să spun, 
abilitate, competență de a răspunde noi, în numele lor.  

Este o Asociație de Dezvoltare, formată din toți primarii membri, cu 
toate UAT-urile, și sunt, cum v-am spus, sunt deschis pentru a afla informații 
cu toții, dar în această formulă în care nu putem transforma ședința de 
consiliu, într-o ședință a altor entități. Și atunci, dacă sunt întrebări, cum facem 
în toate cazurile, adresăm către ei, cu răspuns. Dacă răspunsul vă 
nemulțumește, la fel, revenim către ei, cu suplimentare de răspuns. În această 
formulă cred că putem funcționa, altminteri confuzăm lucrurile și nu e cazul.  
D-na Elena Muscă:   

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe:  

Deci, ați primit un răspuns de la ADI, dacă răspunsul vă nemulțumește, 
revenim la ADI cu lămuriri pe care dumneavoastră le cereți în plus. 
D-na Elena Muscă:   

Da, îl văd că este alături de noi, domnul Pintea, acum am observat că a 
intrat în call și . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Da, poate să fie . . .  
D-na Elena Muscă:   

. . . aș dori să-l . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Poate să fie, domnul Pintea v-a primit răspunsul, care-l va primi de la noi, 
în scris, întrebările. 
D-na Elena Muscă:   

În regulă. 
Dl. Alin Tișe:  

Și va răspunde în scris. 
D-na Elena Muscă:   

În regulă. 
Și întrebarea mea pentru dumnealui, este, dacă suplimentar față de cele 

comunicate prin raport, mai are să ne informeze, legat de problemele ridicate 
de cetățeni, pentru că, persistă. Deși, și din declarațiile dumneavoastră, 
domnule președinte, am observat că ați spus că a scăzut numărul de sesizări, 
totuși, ele sunt prezente și oamenii scriu în continuare . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Dar, să știți că și înainte de a intra noul operator, erau câte 300 pe zi, dar 
nu interesa pe nimeni. 
D-na Elena Muscă:   

Păi interesau, dar nu ajungeau.  
Dl. Alin Tișe:  

Adică, mă înțelegeți, ce vreau să spun?  
D-na Elena Muscă:   

Înțeleg ce vreți să spuneți . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Deci, cei care au lucrat până acuma pe oraș, și pe cele două, trei firme, 
câte erau, împreună, făceau sute de sesizări pe zi, dar pe nimeni nu interesa 
atunci subiectul. 
D-na Elena Muscă:   

Și atunci . . .  
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Dl. Alin Tișe:  
Acum toată lumea e atentă, ceea ce e foarte bine, ne ajută pe noi să 

avem o activitate mai eficientă, sau eficientă, dar, în egală măsură trebuie să 
acceptăm când se întâmplă și lucruri bune.  

Adică, sunt probleme, nu merge sistemul cum trebuie, primarii sunt 
foarte nemulțumiți, la fel ca și mine, dar trebuie să le dăm și un termen de 
grație, să vedem cum evoluează. De-abia în 20 și ceva ne-au arătat mașinile, s-
au dus pe lotul unu, e complicat. Dintr-o dată ai luat o bucată mare din oraș și 
probabil au fost nepregătiți pentru anumite lucruri. N-au decât două variante 
fie se conformează și vor înțelege că trebuie să ajungem la un număr mult mai 
mic de sesizări, chiar mai mic decât e acum, sau dacă nu, ADI-ul va putea trece 
la rezilierea de contract, e simplu.  

Deci, dacă mai sunt lucruri la care n-au răspuns, vă rog să le lăsați în 
orice formulă, noi vom trimite ADI-ului și veți avea răspunsul, sau direct cu 
ADI-ul, dacă vreți să comunicați, să comunice și ei direct cu dumneavoastră. 
Dacă doriți prin platforma consiliului, ca să și fiți auzită, ce spuneți, și lumea să 
vadă că vă zbateți pentru problemele oamenilor, atunci le spuneți și pe 
platformă și le trimitem în scris.  
D-na Elena Muscă:   

Domnule președinte, așa cum ați agreat și dumneavoastră, era vorba de 
informare publică, și rugămintea mea este . . . 
Dl. Alin Tișe:  

De acord! 
D-na Elena Muscă:   

. . . dacă poate domnul Pintea, aici de față, să ne spună pe scurt, așa cum 
ați spus și dumneavoastră, și părțile bune, ce se întâmplă, îmbunătățirile aduse 
serviciului realizat de Supercom . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Să vă citească documentul pe care l-a trimis?  
D-na Elena Muscă:   

. . .  se poate face o sinteză, nu cred că este nevoie de citit un document, 
din moment ce a fost realizat acel document, cred că se poate exprima în 
câteva cuvinte, două, trei minute, poate fi făcută o sinteză.  

Ce merge bine și ce nu merge bine, și ce se face în continuare pentru a 
optimiza acest sistem, ca să fiu foarte scurtă?  
Dl. Alin Tișe:  

Atunci, înțeleg că dumneavoastră doriți să facă de acum înainte o 
prezentare în direct și nu mai în scris. Nu mai doriți scris, pentru că e inutilă,  
dacă o doriți s-o facă săptămânal, atunci, nu-i mai punem să lucreze sute de 
pagini, zeci de pagini inutil, să o spună măcar în trei minute, în fața tuturor, 
dacă doar asta vă interesează! 
D-na Elena Muscă:   

Este utilă informarea scrisă, bineînțeles, dar atunci când avem neclarități, 
sau nu sunt informații, sunt incomplete, consider că este absolut normal să le 
putem adresa și în ședință. 
Dl. Alin Tișe:  

Bun, atunci haideți să vedem care informații sunt incomplete, sau ce 
anume . . .  

Domnul Pintea, cine e cu noi?  
Dl. Iancu Pintea: 

Da, bună ziua! 
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Dl. Alin Tișe:  
Cine e cu noi strigă.  
Cine e cu noi să strige, da.  
Domnul Pintea este? 

Dl. Iancu Pintea: 
Da, sigur, mă auziți? 

Dl. Alin Tișe:  
Da, deci ca să nu transformăm ședința aceasta într-o ședință, să 

spunem, de întrebări și răspunsuri ca și la Procuratură, vă rog să spuneți 
dumneavoastră, legat de stadiul implementării pe lotul, înțeleg, pe doamna o 
interesează doar lotul unu sau tot județul? 
D-na Elena Muscă:   

Lotul unu și celelalte loturi, pentru că . . . 
Dl. Alin Tișe:  

Adică tot județul, bun.  
Cele trei loturi, deci, ce anume ați reușit să implementați, ceea ce este, și 

considerați că este cu plus, asta înțeleg, și ce anume considerați că încă e cu 
minus, și ce trebuie făcut? Sau, ce credeți că facem împreună? Sau 
dumneavoastră ca ADI, să îmbunătățim și acolo, să ajungem la performanța 
dorită, în raporturile ADI-ului, cu societatea respectivă? 
Dl. Iancu Pintea: 

Bun, în regulă. 
Dl. Alin Tișe:  

Și, după care, dacă vor mai fi întrebări din partea colegilor, punctual, pe 
anumite subiecte, atunci, o să vă rog să răspundeți și la aceste întrebări.  

Deci, părțile pozitive, dacă ați reușit să implementați ceva, și ce anume 
ați reușit, dacă n-ați reușit, spuneți că n-ați reușit, părțile mai puțin bune, ceea 
ce știți că le aveți de implementat? 
Dl. Iancu Pintea: 

Bun. 
Dl. Alin Tișe:  

Mă auziți oare? 
Dl. Iancu Pintea: 
 Da, vă aud.  
 Mă auziți domnule președinte?  
Dl. Alin Tișe:  
 Da, exact, punctual, fără să divagați de la subiect, pe chestiunile acestea.  
Dl. Iancu Pintea: 
 Bine, ce vreau să spun, un lucru îmbucurător este faptul că în municipiul 
Cluj-Napoca, în sfârșit se face o colectare pe patru fracții, nu cum se făcea în 
partea de est a municipiului Cluj-Napoca, de la prefectură în jos, vreau să zic în 
partea Bradner-ului, unde era implementat un sistem doar pe două fracții, și 
de aici au venit foarte multe sesizări, pentru că, cetățenii nu mai știau ce să 
scoată la poartă. Ei scoteau doar uscat și umed, dar acum trebuie scos reciclat, 
trebuie scos rezidualul, după care reciclabilul, care este în trei fracții: hârtie - 
metal, hârtie - carton, metal - plastic și respectiv sticlă.  

Un lucru foarte bun e și linia asta de whatsapp, în care primim foarte 
multe sesizări, dar aș prefera ca aceste sesizări să vină pe aplicația Timescam, 
pozată în timp real și noi în timp real să putem acționa, este foarte greu în 
momentul în care noi facem conversație pe acest whatsapp, cetățenii ne 
întreabă foarte multe lucruri și deviază de la subiect, mai ales ne întreabă și de 
deszăpeziri, care nu fac parte din contractul nostru.  
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Ceea ce vreau să vă spun, că am ajuns la un grad de contractare de 68% 
la gospodării și undeva la 97% la asociații. La pubele aveam o întrebare aici din 
partea doamnei consilier Muscă, la cele de 1,1l, avem 5780 de pubele distribuite 
și mai avem în stoc 6945, iar la pubelele astea de 240 litri, avem 47.547 de 
pubele distribuite în stoc, mai avem 171.412 pubele și au fost contractate 
360.000 de pubele, achitate, care urmează să vină.  

Sunt foarte multe întrebări, eu la fiecare știu să vă răspund. Dacă vreți vă 
răspund acum, dacă vreți vă fac în scris. Ceea ce vreau să vă zic îmbucurător, 
este faptul că, pentru municipiul Cluj-Napoca, de aici au venit cele mai multe 
sesizări, am făcut două echipe de control, una formată din un reprezentant al 
Primăriei Cluj-Napoca, Romi Loloș, un reprezentant al Supercom-ului, Radu 
Alma, și cu mine, pe partea de est, iar echipa a doua, a fost compusă din 
Olimpiu Popița de la ADI, Viorel Trifan de la Primăria Cluj și Cristian Fodor de la 
Supercom. Au fost vizualizate toate punctele gospodărești din municipiul Cluj-
Napoca, în vederea completării cu pubele, în vederea reparării PG-urilor 
ș.a.m.d. 

Îmbucurător este faptul că, îmi spunea domnul de la Primărie că, 
niciodată cartierul Gheorgheni nu a fost așa de curat în zona punctelor de 
gospodărire, cum a fost acuma după a doua sau a treia trecere a Supercom-
ului, și cam astea sunt lucrurile pozitive. 

Oricum, eu o să vă răspund la cele 14 întrebări, care de fapt sunt 13, că 
văd că la punctul șapte ați sărit. O să vă răspund punctual, săptămâna aceasta 
o să aveți un răspuns la fiecare și m-aș bucura dacă . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Domnul Iancu?! 
Dl. Iancu Pintea: 

Da! 
Dl. Alin Tișe:  

Spuneți-ne și încă, problemele pe care le avem, și care încă nu sunt 
rezolvate, atât la nivelul lotului unu, că aici, sigur, lotul unu e cel mai important 
din punct de vedere al populației, e Clujul, cu comunele cele mai apropiate, 
plus zona montană, sigur că el solicită cele mai multe discuții, dar, în general, 
care sunt problemele pe care încă nu le-am rezolvat cu raporturile 
contractuale, cu respectiva societate, și încă ce știți că nu funcționează, cum ar 
trebui. Punctual unu, doi, trei nu poveste multă. 
Dl. Iancu Pintea: 

Punctual, referitor la colectarea sticlei, aici a fost înțeles greșit. În zona de 
case, conform caietului de sarcini, se va face prin aport voluntar, în zona de 
blocuri se va pune o pubelă specială pentru aceste sticle. Noi ca să 
îmbunătățim acest sistem, lucrăm la un proiect, cu un OIREP, astfel încât să 
punem acele clopote, care au fost în municipiul Cluj-Napoca, este vorba de 
cele 400 de clopote, în care să ducă sticla ca aport voluntar. Vreau să vă zic că 
aceste clopote au fost retrase, nu înțelegem de ce și de către cine. Ce vreau să 
spun este că, la nivel național se va implementa acest SGR, sistem de garanție-
returnare, adică noi mergem la Kaufland, Lidl sau la celelalte supermarket-uri 
și urmează în schimbul a 50 de bani, să predăm aceste sticle, deci, e foarte 
bine pentru cetățeni, dar, e foarte rău pentru sistemul nostru, pentru că nu ne 
vom mai putea îndeplini indicatori de performanță și nu ne vom mai putea 
atinge țintele.  
Dl. Alin Tișe:  

Domnul Iancu revin. Revin, punctual, ce nu funcționează? Pentru că, în 
scris puteți să dezvoltați mai mult. În raporturile comerciale pe care le aveți cu 
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agentul economic și raportat la așteptarea populației, încă ce nu 
funcționează? 
Dl. Iancu Pintea: 

Poate din partea populației nu e o înțelegere atât de bună, referitor . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Problema legată de . . . haideți că încerc eu să vă ajut.  
Problema legată de tarif, problema legată de implementarea 

contractului, problema legată de procentul de populație care are contract, 
faptul că au apărut situații în care facturile sau cetățeanul a primit acasă o 
factură cu o sumă foarte mare, raportat la cât plătea până acum, astfel de 
situații care-s legate în esență, mai nou, reclamațiile nu neapărat că vizează, 
vorbesc în afara orașului, nu neapărat că vizează faptul că nu se ridică gunoiul, 
să spunem bine, sau la timp, ci mai degrabă au luat locul, reclamațiile de 
genul tarifului, respectiv, suma în sine, pe care populația dorește să fie mai 
mică. Aici care este explicația? Există explicație la ADI, de ce în anumite zone 
oamenii plătesc mai mult, în alte zone mai puțin? Cum se poate regla 
chestiunea asta, între două comune vecine, în care cheltuiala, să spunem, e 
aproape la fel, kilometri sunt aproape la fel, de unde poate apărea această 
diferență, și ce soluții vedeți dumneavoastră, în timp?  Deci, mai nou, aici sunt 
reclamațiile, că la ridicare, dacă azi ai pus poza, mâine vine și îți ia, sau 
poimâine, adică deja se întâmplă asta. Legat de tarife, legat de raportul 
contractual, de unde vine diferența? 
Dl. Iancu Pintea: 

Vreau să menționez că pe lotul unu nu s-au făcut încă facturi. Un lucru 
îmbucurător ar fi pentru noi, și încurajator ar fi, dacă, am reuși cu toții să 
trecem de la sistemul de tarifare, tarif per persoană la taxă pe UAT, deoarece 
conform schimbărilor legislative, mai exact a Ordonanței 133 din septembrie 
2022, implementată prin Ordinul 640, operatorul de salubrizare va trebui să-și 
treacă în factură mai multe tarife și anume, dați-mi voie să citesc, el factura 
trebuie să o facă pe mai multe linii, în prima linie tarif colectare deșeuri 
reciclabile, tarif colectare deșeuri reziduale, tarif sortare, tarif tratare mecano-
biologică, tarif depozitare, tarif cu economia circulară, tarif reducerea facturii 
conform contribuției organizațiilor care implementează răspunderea extinsă a 
producătorului, valoarea facturii cu TVA și fără TVA. Deci, astea trebuie să facă 
100 de mii de facturi, la nivelul județului Cluj, ceea ce practic e imposibil. În loc 
să facă 81 de facturi, unde este pe taxă, și atunci concursul sau concurența 
între UAT-uri ar putea fi următoarea, dacă UAT-ul x, valorifică mai mult și 
colectează mai mult selectiv, poate să aibă undeva pe persoană 10 lei,  în 
schimb UAT-ul y, care n-a colectat selectiv, poate să aibă 15 lei și atunci noi, prin 
OIREP-urile astea altcumva putem întoarce banii către UAT-uri. În schimb, 
dacă e pe tarif și avem 1000 de facturi de făcut, cum îi întoarcem banii? La cel 
care au făcut 100kg de deșeuri reciclabile îi dăm 50 bani, la cel care a făcut 
două să-i dăm un leu, este foarte greu.  

Deci, asta domnule președinte, și îi rog și pe consilierii județeni să 
militeze pentru taxă. Noi am văzut în toată țara și suntem membri în Federația 
Asociațiilor de Dezvoltare din România, cele mai bune sisteme funcționează pe 
taxă, nu pe tarif. Asta ar fi de folos și spre ajutorul nostru.  
Dl. Alin Tișe:  

Dumneavoastră aveți în vedere aceste multe tarife pe care noi trebuie să 
le aplicăm acum conform legilor pe care le-ați citit.  
Dl. Iancu Pintea: 

Suntem obligați. 
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Dl. Alin Tișe:  
Spuneți că toate acestea trebuie să ajungă, așa încât, dumneavoastră să 

le puteți centraliza într-o taxă, pe un UAT, formate din mai multe, să spunem, 
sub-tarife pe care le avem stabilite după niște criterii?! 
Dl. Iancu Pintea: 

Ați înțeles perfect! 
Dl. Alin Tișe:  

Adică ați citit acolo nu știu câte, tarif pentru . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
Dl. Alin Tișe:  
. . . anumit tip, de alt tip, multe, vreo 15 puncte, da? Dumneavoastră trebuie să 
ajungeți la un moment dat, să știți că pentru o localitate x, atâta este suma 
lunară, și atâta este per persoană, să spunem suma, pentru că altminteri n-
aveți cum să decontați banii către UAT-uri?! Asta îmi spuneți! Dl. Iancu Pintea: 

Corect! Da, ați înțeles perfect! 
Dl. Alin Tișe:  

Bun.  
Dar, aceste lucruri trebuie văzute în timp, pentru că, cum să spun, 

sistemul implementat de noi, acela care vizează cât gunoi produce o persoană, 
sau cât gunoi produce un UAT, evidențiat în factură, aceasta este soluția ideală, 
atunci când practic toți cetățenii din localitatea respectivă își încheie contract. 
Dar, greu de crezut că vom avea localități în care toți își vor încheia, sau, vor fi 
procente, te miri câți vor fi, în unii procent de 50, cât e media, acum, de 
încheiere contract, când ar fi trebuit să fie de 100%, că deja a expirat termenul 
de contractare, da? Aveți cât? 60-70, cât aveți? 
Dl. Iancu Pintea: 

68%, la gospodării, 97%, la asociații.   
Dl. Alin Tișe:  

68%, gândiți-vă că, cei 68% din populația județului, plătesc în prezent, 
gunoiul colectat din întregul județ, dar, gunoi integral colectat. Adică gunoiul 
nu s-a colectat doar 68%, în medie, pe județ, ci s-a colectat 100%, ei, această 
cantitate de 100%, se împarte, din păcate astăzi, numai la cei care au contract.  
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
Dl. Alin Tișe:  

Adică, dacă comuna Mica sau Fizeș, sau altele care am văzut că sunt 
foarte revoluționare, ei, în sine, au contract numai de 65% populația, acea 
factură pentru întreg gunoiul din toată comuna se va împărți doar la 65%, de 
ce? Pentru că restul populației nu vrea să facă contract, și de ce nu vrea să 
facă? Pentru că la nivel de primar, nu se ia măsură, cum spune legea, să-i 
aplice amendă de trei ori mai mare decât tariful pe lună. 
Dl. Iancu Pintea: 

Corect. 
Dl. Alin Tișe:  

Primarii ar trebui acolo unde nu se încheie contract, ca să acopere 
diferența de factură, pentru că, una este să împarți o factură de 2 milioane la 
65% din populație, să spunem la 1000 de persoane, și alta să împarți la 1800 
sau la 2000.  
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
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Dl. Alin Tișe:  
Pentru că, se întâmplă în anumite localități, din cauza contractării într-

un procent redus, atunci când împarți factura la acel număr redus de 
persoane, la cele care au contract, să apare o sumă mare, vezi de exemplu, să 
zicem, nu știu, Mica . . . 
Dl. Iancu Pintea: 

Mica, Cuzdrioara.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . unde au ajuns la sume de . . . sau Cuzdrioara, de 3.000 de lei, și 
comuna vecină, care a ajuns să plătească mult mai puțin, de exemplu 
Unguraș, unde procentul a fost mult mai mare, și s-a împărțit la mai multe 
persoane.  

Deci, cam acesta este sistemul de a plăti cât produci, dar dacă tu produci 
ca și comună o x cantitate, x tone de gunoi, acele tone de gunoi trebuie să le 
plătească populația din localitatea respectivă, dar, din păcate le plătește numai 
cea cu contract. 
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
Dl. Alin Tișe:  

Iar cea fără contract, deși i se ridică gunoiul, de firmă, pentru că nu poate 
lăsa gunoiul în stradă, să ajungem ca și la sectorul, nu știu care, cu gunoiul în 
stradă, firma ridică gunoiul de acolo și se duce să facă contract cu cetățeanul, 
și cetățeanul îi dă flit, spunându-i,  “eu nu fac niciun contract” și atunci primăria 
trebuie să intervină, și primăria, conform legii, are taxa de salubritate pe care 
poate s-o folosească, după care, să oblige populația prin hotărâre de consiliu, 
să vină să contracteze și cetățeanul care refuză. 

Deci, și aici este un sistem, încă, care nu e, și din această cauză ajung 
cifrele pe anumite localități mai mari decât am estimat noi, pentru că, noi am 
vorbit de un sistem în care populația în întregime își plătește gunoiul, că își 
încheie contract și firma ridică gunoiul integral. Ori, până ajungem la sistemul 
acesta de a fi contractat integral, toată populația, din tot județul, firma ridicând 
tot gunoiul, din tot județul, nu va funcționa bine. Populația, localitățile cu 
contractare mai mare, va plăti mai puțin pentru aceeași cantitate de gunoi, și 
localitățile cu contractare mai mică, la aceeași cantitate de gunoi, să spunem, 
cu aceleași costuri, va plăti mai mult. Aici lucrăm în prezent cu domnii primari, 
pentru că pe mine mă interesează relația cu ADI-ul și cu primarii și efectiv taxa 
pentru populație, mă interesează în principal ca ea să fie suportabilă, și 
populația să și-o permită, dar, în egală măsură, fără sprijinul primarilor nu 
putem, pentru că, dacă cetățeanul refuză, singurul care poate să determine pe 
oameni să-și facă contract, pe baza legii, este autoritatea locală.  
Dl. Iancu Pintea: 

Da . . . 
Dl. Alin Tișe:  

De aici . . . sper că am explicat bine, nu am făcut greșeli.  
Dl. Iancu Pintea: 

Foarte bine, atât doar vreau să completez, domnule președinte . . .  
 Dl. Alin Tișe:  

Vă rog . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

 . . . că la tot ce ați expus dumneavoastră, aceste probleme nu ar mai 
apărea dacă am avea un sistem de finanțare prin taxă. Avem la nivelul 
județului . . .  
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Dl. Alin Tișe:  
În care, primăria s-ar asuma, spuneți asta? Primăria și-ar asuma raportul 

ca, 100 tone de gunoi să fie plătite 100 tone, nu mai puțin, nu mai mult, și să nu 
fie raportat la o populație care are contract. Adică . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
Dl. Alin Tișe:  

. . . primăria să spună, eu plătesc integral factura, pentru că, gunoiul s-a 
ridicat de la mine din comună integral. După care, mă uit să văd câți au 
contractat, din total populație. Păi, au contactat doar 70%, restul de 30 n-au 
contractat. Bine, da, eu am plătit factura 100% ca și primărie . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

Da.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . și atunci primarul, și ca autoritatea locală, prin hotărâre, poate stabili, 
da, o taxă pentru fiecare cetățean, funcție de procentul pe care îl are 
contractat, sau la modul acesta spuneți, sau cum altfel? 
Dl. Iancu Pintea: 

Da. 
D-na Adela Dehenes:  

Domnule președinte, dacă îmi permiteți să aduc o informare, în plus?  
Dl. Alin Tișe:  

Deci, chestiunile sunt complicate și sunt în mișcare în momentul de față, 
și se discută între primării, ADI, formula optimă, asta vreau să știți. 
D-na Adela Dehenes:  

Am înțeles, doar că . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

Atâta vreau să mai spun, numai un pic mă scuzați, doamna consilier 
județean.  

Avem 12 UAT-uri pe taxă, și aici nu sunt probleme. Aici totul funcționează 
foarte bine.  

Vreau să vă mai spun că și în urma controlului, la începutul anului, am 
avut un control de la ANRSC, și, și ANRSC-ul a apreciat că, pentru cele 12 UAT-
uri pe taxă, nu s-au înregistrat probleme, creanțe, ș.a.m.d. Deci totul merge 
foarte bine pe taxă, bine ar fi să facem să meargă și celelalte 81 de UAT-uri pe 
taxă. Acesta este mesajul nostru, al ADI-ului, dacă ne-ați întrebat unde avem 
probleme. Aici vrem, să reușim, tarifarea asta, s-o facem pe taxă. 

Vă rog, mă scuzați, doamna consilier județean. 
D-na Adela Dehenes:  

Da.   
Domnule președinte și stimați colegi, noi am mai avut discuția despre 

acest contract cadru, cu ceva timp în urmă, și chiar domnul președinte ne-a 
provocat să ne dăm părerea. Între timp, mai ales că au apărut problemele, eu 
chiar am aprofundat lucrurile și sunt surprinsă că nimeni nu vorbește și nu 
înțelege un anumit lucru.  

Pornind de la principiul, plătește atât cât arunci, deci, acest principiu nu 
este bine înțeles, în județul Cluj, îmi cer scuze și, domnul Iancu, dacă ne uităm 
ce a însemnat, și de unde a fost gândit acest principiu, plătești cât arunci, nu 
este vorba de arunci, adică tot ce debarasezi, plătești cât arunci, a fost gândit 
numai pentru gunoiul rezidual, deci, este un instrument economic care 
trebuia să stimuleze reciclarea și în multe țări europene, și îmi pare rău să vă 
spun, dar și în România, și pot să vin cu exemple concrete, care ne bagă în 
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buzunar, se tarifează numai gunoiul rezidual, cel care va fi dus la rampă, acolo 
se mai tarifează o dată depozitarea, ș.a.m.d. Însă, pe umerii populației nu apasă 
sub nicio formă reciclabilul, deci acesta trebuie scos. Acesta este și un motiv 
pentru care, conform da . . .  
 Dl. Alin Tișe:  

Da, mă auziți doamnă?  
Bun, haideți dacă, până-i revine, deci problema e cu netul deocamdată. 

Haideți să o auzim pe doamna colegă, dacă până atunci dorește să intervin 
altcineva? Deci problema este complexă. 
D-na Adela Dehenes:  

Oare mă auziți? Am fost întreruptă.  
Dl. Alin Tișe:  

Da, am auzit.  
D-na Adela Dehenes:  

Da, deci, asta este problema. În modul în care se practică, plătești cât 
arunci, se referă numai la gunoiul rezidual, iar factura aceasta poate să și-o 
diminueze fiecare, în măsură, în care sortează și colectează selectiv. 

Clujul, pe de altă parte, este între timp la vârful proiectelor care prin 
PNRR, au obținut aceste insule ecologice inteligente și care ar trebui pur și 
simplu, în timpul pe care îl mai avem, pentru că urmează un nou apel pentru 
astfel de proiecte, ar trebui să se multiplice la nivelul fiecărui UAT, să depună o 
astfel de cerere, care ar servi o populație, să zicem, mai mare de 200 de 
persoane. Și acest deșeu reciclabil, să fie colectat prin, ca să zic așa, în primă 
fază, o subvenționare din partea primăriilor, a UAT-urilor, ei pe urmă, au toată 
autoritatea să vi-l dea mai departe sau să-l dea în ADI să fie valorificat și să își 
recupereze, desigur, această sumă pe care o acoperă. Deci, aceasta este 
singura modalitate prin care putem să ne atingem și țintele, pe de o parte, și 
pe de altă parte putem motiva populația să-și facă contractele 100%, așa cum 
cere legea, nu prin amenințări. Bine, vor fi câteva cazuri recalcitrante, dar aici, 
principiul nu funcționează, și să știți că în România există județe care au înțeles 
exact acest lucru, se tarifează numai rezidualul, se colectează reciclabilul 
gratuit la nivelul populației, și există principii foarte clar care reglementează și 
lucrurile merg. 
Dl. Alin Tișe:  

Bun, am reținut. 
Da, domnul Iancu, haideți că v-am zis că, asta riscăm acum, să facem o 

dezbatere pe care încă n-o putem face pe deplin, până nu se implementează 
sistemul, așa cum v-am zis, de la A la Z, plus că această dezbatere trebuie să fie 
conformă cu contractul existent și cu procedurile de licitație, că nu putem face 
altfel. De aceea am spus că nu . . .  
D-na Diana Cristian:  

Aș dori să intervin și eu tot la acest punct, dacă se poate, mulțumesc 
foarte mult. Acesta este . . .  
Dl. Alin Tișe:  
 Așteptați puțin, doamnă, numai puțin. 

Domnul Iancu?  
Dl. Iancu Pintea: 

Da, domnul președinte, vreau să-i spun doamnei consilier județean că 
peste tot în România reciclabilul se plătește. Au găsit operatorii, nu e, vă spun 
eu, au găsit operatorii, o formă sau alta, în care să spună că nu se achită, dar de 
exemplu, sunt zone, nu dau nume, în care au spus dacă se colectează selectiv 
vine 15 lei, pe persoană, dacă nu se colectează selectiv, vine undeva, 20 lei. 
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Bineînțeles că au spus că nu s-a colectat selectiv, și le-a pus la populație câte 
20 de lei, dar de fapt, undeva, tona, era la vreo 1.200 de lei. Nu, astea au fost 
niște jonglerii pe care le-au făcut operatorii. Nu se mai poate face așa ceva și 
legislația nu ne permite. Peste tot se plătește reciclabilul. Bun, acum noi, 
reciclabilul ăsta care se plătește, cumva va putea fi decontat de către aceste 
OIREP-uri, dar putem să încheiem niște contracte cu OIREP-urile, chiar le-am 
chemat pe toate OIREP-urile din România la o negociere, le-am trimis un mail 
să ne răspundă, le-am dat un deadline până în 6 martie. Ideea e că, dacă 
mergem pe tarif, și să nu credeți că tot fac lobby acuma pentru taxă, cum să 
pot eu să recuperez banii din tarif? Adică într-o localitate cu 1000 de persoane, 
unu-mi aduce la reciclat 100kg, unu-mi aduce 50, unu nu-mi aduce deloc, 
cum să-i întorc eu banii în factură? Pe când, dacă facem pe comunitate, 
altcumva va fi concurența între UAT-uri, și bineînțeles că acest reciclabil, dacă 
va fi decontat de către OIREP-uri va tinde spre zero, dar asta e în timp, asta e în 
timp și trebuie aici ajutor, și trebuie muncă multă depusă, asta în timp, așa se 
va face, pe comunitate, dar nu, nu există, reciclabilul se plătește peste tot în 
România, vă spun, suntem membri în federația asociațiilor și peste tot se 
plătește. Ei își găsesc . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Domnule Iancu o să vă propun să mai facem, cu colegii din consiliu, care 
doresc, întâlnire cu dumneavoastră și cu ADI-ul, și doresc să discutați 
problemele, să le aprofundați. Eu sunt de acord să se întâmple astfel de 
întâlniri, doamna consilier Dehenes, când doriți dumneavoastră,  și cu alte 
persoane.  

Deci nu există, ideea este să ajungem la o formulă în care sistemul să 
funcționeze și cetățeanul să își poată permite o taxă, așa cum am spus, în orice 
punct din acest județ, și sunt convins că într-un final o să ajungem la 
dezideratul nostru. Dar, acum, în această ședință, chiar nu putem găsi soluțiile 
optime, noi, acum, la toate aceste probleme.  

Domnul Iancu a spus care sunt . . .  
Eu, cât am înțeles din problemele existente, fiind în permanente discuții 

cu ei, v-am explicat și eu ce am înțeles, și sper ca pe de o parte să crească 
numărul de contactări, da, iar pe de altă parte comunitățile locale, cele la care 
nu le funcționează sistemul, să ia exemplul celor la care funcționează sistemul, 
și dacă vor ajunge la acest numitor comun, cum, iată deja 12, nu mai au 
probleme, cu siguranță ca și cele 12, vor veni și ceilalți, și vor găsi formula 
optimă, și aceste lucruri discutate se vor regla, eu sunt convins. Toată lumea 
dorește asta, operatorul dorește să regleze, noi cu primarii, cu ADI-u mai mult 
ca nimeni altcineva, și atunci, fără a discuta politic, aici nu e politică, cum se 
ridică, dacă se ridică într-un fel sau altul, și cum aplică primarul, pentru că sunt 
primari diverși, fiecare a optat pentru formula care funcționează. Aici, chiar n-
avem dezbatere, pentru că nu e o chestiune de politică, e o chestiune de a 
implementa un proiect, și așa întârziat vreo 15 ani.  

Și atunci, vă rog periodic, și aici dacă se dorește, ca acum, dacă nu în 
scris, cum am stabilit deja, că dacă scriem și după aia dezbatem tot ce am 
scris, mai bine facem numai o formulă, ori scris, ori dezbaterea, cum 
considerați, pentru colegii mei, și aceste lucruri vor veni și vă veți putea 
informa concret, direct de la ADI. Chiar puteți pune mâna pe telefon și 
întrebați oamenii de la ADI direct, de ce se întâmplă asta, ce problemă este 
acolo? ș.a.m.d. Nu e nicio problemă, că dânșii sunt reprezentanții tuturor UAT-
urilor, sunt acolo, practic, pentru a da aceste răspunsuri, și tot dânșii, dacă nu 
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va funcționa, la solicitarea UAT-urilor și a primăriilor, vor trebui să pună capăt, 
dacă contractul nu se respectă, cu operatorul.  

Asta, vă propun, ca acest mod de lucru  să-l avem legat de ADI, 
altminteri, se va considera că noi suntem șefii ADI-ului, și că noi dăm directive, 
ceea ce nu este adevărat. Da?  

Bun, având în vedere aceste lucruri, cred că eram la diverse. Da, punctul 
diverse.  
D-na Diana Cristian:  

De asemenea, dacă se poate . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Mai exista cineva care dorea să intervină?  
D-na Diana Cristian:  

Da.  
Bună ziua, Diana Cristian, sunt în online, și m-am înscris să particip exact 

pe acest subiect, legat de Supercom, sunt și consilier local la Cluj-Napoca.  
 Dl. Alin Tișe:  

Dar cine sunteți, doamnă?  
D-na Diana Cristian:  

Sunt consilier local la Cluj-Napoca.  
Dl. Alin Tișe:  

Scuzați-mă . . .  
D-na Diana Cristian:  

Da, e mai puțin important lucrul acesta. 
Dl. Alin Tișe:  

De la ce partid? 
D-na Diana Cristian:  

De la USR.  
Dl. Alin Tișe:  

Da, vă rog. 
D-na Diana Cristian:  

Da, repet, este cumva mai puțin important, pentru că la fel ca și 
dumneavoastră . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Păi, colegii dumneavoastră de la USR nu au spus ceea ce trebuia să 
spună? 
D-na Diana Cristian:  

I-am auzit pe colegii mei, ceea ce au spus, vin, aici . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Sunteți mai pricepută dumneavoastră, sau cum?  
D-na Diana Cristian:  

Aș vrea, dacă se poate, și aveți răbdare, o să vedeți de ce am venit și care 
este motivul pentru care . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Era o întrebare prealabilă. Adică ați considerat că dânșii nu se vor 
descurca și v-ați înscris . . .  
D-na Diana Cristian:  

Nu.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . că văd că v-ați înscris, când, astăzi, când s-a înscris doamna?  
D-na Diana Cristian:  

Nu, am intrat în această ședință, pentru că, la fel cum dumneavoastră le 
spuneți colegilor mei să meargă să discute direct cu cei de la ADI, la fel ne 
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spune și domnul primar nouă, în cadrul ședinței de Consiliu Local, așa că, până 
la urmă și cetățenii și noi, care suntem reprezentanții lor . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Am înțeles. Deci de aia v-ați înscris, că v-a spus domnul primar.  
D-na Diana Cristian:  

Suntem cumva trimiși să mergem mai departe, să discutăm cu cei de la 
ADI, însă ascultând ceea ce ați spus dumneavoastră . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Și m-ați găsit pe mine, de la ADI, nu?   
D-na Diana Cristian:  

. . . ascultând ceea ce ați spus dumneavoastră până acum, și chiar v-am 
ascultat de la început și până la acest moment. 

 Aș vrea, și aș vrea să menționez că, pare din această ședință, că s-au 
rezolvat marea majoritate a lucrurilor, însă vreau să vă spun că zona în care 
locuiesc eu, Gheorgheni, zona de casă . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Da, aceeași factură, numai puțin, numai puțin.  
Da, vorbiți exact cum vorbeau colegii dumneavoastră, la începutul 

mandatului, colegii dumneavoastră de la Consiliu, în schimb, au evoluat și și-
au dat seama că nu vorbești numai ca să te auzi tu pe tine. Deci, eu v-am 
întrebat punctual. Colegii dumneavoastră, din Consiliul Județean, au spus 
anumite lucruri importante, pe care noi le-am dezbătut aici. Întrebarea mea 
este?  

Dumneavoastră aveți ceva de spus, în plus, față de colegii 
dumneavoastră? 
D-na Diana Cristian:  

Da, răspunsul simplu este da! 
Dl. Alin Tișe:  

Sau doriți doar să vorbiți, pentru că vreți să vorbiți, și aveți . . .  
D-na Diana Cristian:  

Dacă mă lăsați să termin, și avem respect . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Păi, eu vă întreb, înainte de a vă asculta, vă întreb.  
D-na Diana Cristian:  

 . . . până la urmă un cetățean care intră într-o ședință, să spună că are o 
problemă legată de acest serviciu și ar fi absolut decent și de bun simț să nu 
ne întrerupem atunci când discutăm, dacă aveți răbdare trei minute, o să 
vedeți că am ceva diferit de spus.  

Vă mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe:  

Păi și colegii dumneavoastră nu le știau, colegii din USR? Că aici nu 
vorbesc de persoană fizică, de pe stradă, ci vorbiți despre un membru al USR.  
 D-na Diana Cristian:  

În ședința de consiliu . . .bun, da, uite, hai să vorbesc ca și persoană 
simplă de pe stradă, care ar o problemă cu ridicarea gunoiului, pe strada, în 
cartierul Gheorgheni, dacă doriți să vorbim așa. Și chiar mai mult . . .  
 Dl. Alin Tișe:  

Atunci vă invităm, dacă sunteți un cetățean care aveți o problemă cu 
gunoiul pe strada Pavlov, sau unde ați spus, din județ, să faceți o reclamație pe 
platforma indicată de colegii noștri . . .  
D-na Diana Cristian: 

Am făcut mai multe,  am făcut mai multe, să știți . . .  
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Dl. Alin Tișe:  
. . . de la ADI și colegii noștri vă vor dea răspuns.  

D-na Diana Cristian: 
Am făcut mai multe.  

Dl. Alin Tișe:  
. . . sau vreți să vă audă lumea vorbind în plen și să țineți 37 de consilieri, 

să vă audă pe dumneavoastră încă o jumătate de oră. 
D-na Diana Cristian: 

Vreau să mă audă cei 37 de consilieri, trei minute, atâta cer dacă nu mă 
întrerupeți dumneavoastră de 100 de ori, dacă mă întrerupeți de 100 de ori, 
vom sta 30 de minute și chiar trebuie să ajung la facultate . . . 
Dl. Alin Tișe:  

Păi nu vom sta, că s-ar putea cei care nu doresc, să nu vă mai asculte. 
D-na Diana Cristian: 

Bine, atunci pentru cei care doresc să mă asculte, și . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Nu-s obligați colegii, colegii noștri, din respect față de cetățeni, nu sunt 
obligați să vă asculte pe dumneavoastră, dacă nu doresc.  
D-na Diana Cristian: 

Bine. 
Domnul Tișe, am înțeles și repet, vin în fața dumneavoastră cu o 

problemă, pe care vreau să o spun în momentul de față . . .  
Dl. Alin Tișe:  

 Adică dumneavoastră vreți să beneficiați de bunăvoința noastră?  
D-na Diana Cristian: 

Nu, cred că . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Pur și simplu spunând lucruri pe care de fapt le-am auzit. Sunt convins 
că ce spuneți dumneavoastră, sunt spuse de colegii dumneavoastră deja. 
D-na Diana Cristian: 

Ceea ce vreau eu să vă spun este că astăzi, în această ședință, ceea ce 
doresc să aduc în plus, este faptul că, legat de modul de colectare, în 
momentul de față, trecerea la, spre deosebire de ce a fost anterior, de exemplu 
gunoiul reciclabil, o dată la două săptămâni, cum este plasticul sau hârtia, în 
momentul de față, s-a trecut la o colectare care este săptămânală, în fiecare zi, 
mă rog, scuze, în fiecare săptămână, se colectează plasticul, sticla, ajungem 
astfel să avem gunoiul în fața caselor, undeva în anumite, din două în două 
săptămâni, patru zile, în condițiile în care până acuma în zona în care locuiesc 
eu nu s-a ridicat niciodată gunoiul la timp, cel rezidual ci cu o întârziere de o zi 
sau două, după care, venită în urma acestor sesizări pe care le spuneți 
dumneavoastră, și în condițiile în care s-a finalizat teoretic mobilizarea, ieri, da, 
și toată perioada aceasta de grație, care s-a acordat către Supercom, cred că, 
sugestia este, și asta aș vrea să îi întreb pe cei de la ADI Eco-Metropolitan, este, 
dacă nu s-au gândit să se revină, cel puțin până ce se reglează, la a colecta o 
dată la două săptămâni? Vă garantez că, discutând cu mai mulți cetățeni, în 
momentul de față, nu avem cum să strângem, și nici nu cred că vrem să 
încurajăm să consumăm atât de mult plastic, încât să scoatem în fiecare 
săptămână plasticul în fața casei, inclusiv hârtia și cartonul, deci tot ce se 
colectează săptămânal, să treceți înapoi la a se colecta o dată la două 
săptămâni, cum era anterior și funcționa foarte bine în zona de case, 
Gheorgheni, cel puțin, asta oferindu-vă oarecum și o ușurare, să zicem, ca în 
același timp să mergeți să colectați mai repede rezidualul, unde sunt întârzieri 
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și unde sunt probleme, plus doi, încurajând astfel, și o consumare mai puțină a 
acestor saci de plastic, pe care noi îi folosim în momentul de față pentru 
reciclarea care nu este necesară, repet, atât de mare în zona de case. Asta este 
întrebarea pe care voiam s-o adresez astăzi, dacă m-ar fi lăsat domnul Tișe, ar fi 
durat mai puțin.  

Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe:  

Întrebarea pentru cine este?  
D-na Diana Cristian: 

Este pentru cei de la ADI Eco-Metropolitan, dacă sunt aici, iar . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Pentru primărie sau pentru ADI? 
D-na Diana Cristian: 

. . . iar pentru dumneavoastră . . . Pentru ADI.  
Iar, pentru dumneavoastră, pentru Consiliul Județean, era un subiect pe 

care voiam să-l aduc în cadrul ședinței acesteia, ca și semn de întrebare, dacă 
considerați oportun, sau, dacă considerați oportun, să mergeți mai departe ca 
membru al ADI Eco-Metropolitan, să susțineți această recomandare, pe care o 
voi face și în ședința de Consiliu Local, domnului primar, care și el e membru, 
așa cum ați spus, în ADI Eco- Metropolitan.  

Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe:  

Da.  
Eu n-am reținut întrebarea, dacă domnul de la ADI a reținut-o, vă rog. 

Dl. Iancu Pintea: 
Am reținut-o domnule președinte.  

Dl. Alin Tișe:  
Vă rog, sunteți deștept.  

Dl. Iancu Pintea: 
Doamna consilier, vreau să vă spun că în ultimul timp am avut și 

mulțumiri din partea cetățenilor. M-aș bucura dacă și dumneavoastră, la 
multele dumneavoastră sesizări, pe care le-ați făcut, ne-ați da un feedback cu 
poză și o mulțumire, ne-ar ajuta foarte mult, mai ales pe colegii mei care 
lucrează aici foarte mult, pe sesizările astea, s-ar bucura. 80% din . . . 
Dl. Alin Tișe:  

Nu mai aveți asemenea așteptări, vă rog domnul Iancu! 
Dl. Iancu Pintea: 

Bun, 80%, a rămas din vechiul program, programul pe care l-au avut cele 
două firme Rosal-ul și Bramer-ul, dar vreau să vă menționez că ei făceau o 
colectare pe două fracții, uscat și umed, ceea ce din 01/07/2019 nu mai este 
admis în România. Trebuie să se facă pentru fiecare fracție în parte. Aceste 
programe au fost aprobate și au fost încărcate pe SICAP, au fost aprobate de 
UAT-uri, nu putem să le schimbăm, acum, dacă nu este în regulă, se vor 
schimba mers, dar în nici un caz noi nu ne vom întoarce, să mergem pe două 
fracții, asta nu ne mai permite legea, și nu le-a permis nici vechilor operatori. 
Noi o să mergem pe cele patru fracții menționate . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Deci haideți să răspundeți și dumneavoastră. 
Domnul Iancu . . . deci, ne spuneți așa, nu se poate  . . .   

D-na Diana Cristian: 
Perfect.  
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Ziceam doar dacă se poate, și nu am dorit să schimb altceva, ci doar să 
vă întreb dacă se poate colecta pe cele patru fracții diferit, dar de exemplu, pe 
plastic, să nu fie săptămânal, să fie o dată la două săptămâni, și asta este . . . 
Dl. Alin Tișe:  

 Deci doamna vorbea de frecvența cu care să se ridice, nu de numărul de 
frații.  
D-na Diana Cristian: 

Da, era vorba de frecvență, nu de numărul de fracții.  
Mulțumesc.  

Dl. Alin Tișe:  
Să păstrați numărul de fracții actual, doar să modificați frecvența.  

Dl. Iancu Pintea: 
Da, acest program . . .  
. . . este agreat cu Primăria Cluj-Napoca, dacă . . .  

Dl. Alin Tișe:  
Da. 

Dl. Iancu Pintea: 
. . . ne va solicita Primăria Cluj, o să ne punem la masă cu primăria,  

Supercom – ul, ADI – ul, și vedem ce putem să facem, deocamdată . . .  
Dl. Alin Tișe:  

 Dar, sunteți convinsă că cetățenii Clujului doresc să micșorați frecvența? 
Dl. Iancu Pintea: 

Nu, nu ne-au solicitat să micșorăm frecvența.  
Dl. Alin Tișe:  

Nu, nu, dar în sensul în care cere doamna, dacă oamenii nu vor fi de 
acord? Că asta, doamna, dorește frecvența să o modificați. Mașinile să nu 
meargă de X ori pe lună, ci numai de Y ori pe lună, la ei acasă.  
Dl. Iancu Pintea: 

Dar  . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Din ce am înțeles eu.  
Dl. Iancu Pintea: 

 . . . sunt zone în care ne-au cerut să creștem frecvența.  
Dl. Alin Tișe:  

Păi doamna, în sensul acesta are o întrebare.  
D-na Diana Cristian: 

Și să nu stăm cu gunoiul, o săptămână, patru, cinci zile pe săptămână, în 
fața casei, asta era solicitarea. Dar puteți să luați în calcul dacă se solicită mai 
mult. Bine, vă mulțumesc mult.  
Dl. Iancu Pintea: 

Bine, și eu vă mulțumesc de întrebare.  
Dl. Alin Tișe:  

Da, uite, colegii mei sunt răbdători. Aș putea să constat că misiunea 
noastră este mai ușoară, pot să constat că misiunea noastră cu colegii noștri 
de la USR, din Consiliul Județean, este o misiune mult mai ușoară, și asta 
pentru că, colegii noștri au început să ne înțeleagă, să înțeleagă că 
administrația are niște chestiuni, niște reguli, pe care nu întotdeauna le poți 
aplica întocmai, și că, nu este viața asta numai în alb și negru.  

Am realizat ce misiune dificilă au colegii mei de la Consiliul Local, dacă 
doamna intervine la fiecare consiliu și spune aceleași lucruri. Da, ce să zic? Asta 
este, fiecare cum consideră.  
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Vreau să vă asigur că, la fel cum toți dintre dumneavoastră vă doriți să 
există un sistem, să meargă, să funcționeze foarte bine și cu tarife cât mai 
bune pentru populație, după 15 ani de muncă, credeți-mă că eu sunt cel mai 
interesat să văd acest sistem să funcționeze, și cu cât nu merge, cu atât sunt 
mai frustrat în plan personal, pentru că, am muncit enorm pentru proiectul 
acesta, și am ajuns la final, și încă nu funcționează cum ne dorim.  

Mizez pe faptul că împreună cu toate primăriile, cu toți primarii, cu toate 
autoritățile, noi toți vom găsim formula optimă, în care fiecare parte din 
această formulă să se regăsească și să putem, atât operatorul ca agent 
economic să aibă satisfacția muncii, și să aibă profit, ceea ce dorește el, că de 
aia s-a înscris la licitație, dar în primul rând protecția cetățeanului, care să aibă 
o taxă suportabilă. Și au la îndemână primarii noștri, spre deosebire de anii 
trecuți, când plăteau din bugetul propriu, taxele, știți prea bine cum se 
întâmpla în urmă cu mulți ani, primarii plăteau, pe lângă taxa de colectare, 
mai plăteau taxa de depozitare la rampă ș.a.m.d. Legislația era confuză, 
anumiți primari au fost obligați de Curtea de Conturi să recupereze banii 
ș.a.m.d. Acum au și bază legală, primarii, au taxa de salubritate, de unde pot în 
numele comunității, să rezolve aceste probleme critice de neplată din partea 
cetățenilor, să spunem, urmând ca ulterior să recupereze de la cetățeni, într-o 
formulă pe care o dorește Consiliul Local, de tarif, de taxe, cum spunea domnul 
coleg, dar își poate recupera primarul de la populație, având și pârghia de 
sancționare, pe care sigur nu ne-o dorim, Dar, o are și asta pentru a, 
finalmente, de a determina un cetățean să-și încheie contract, inclusiv această 
formulă de a-l constrânge să încheie contractul, are cu aplicarea unei sancțiuni 
de trei ori mai mare decât, să spunem taxa sau tariful pe care îl practică 
Primăria, în raport cu agentul economic. Deci, credeți-ne că împreună cu . . .  
dar repet, oricare dintre dumneavoastră, care are idei și solicită, dorește 
implicarea, pur și simplu poate să facă, nu neapărat în direct, prin plen, dar și 
așa, discutând direct cu ADI-ul sau chemând pe colegii noștri din ADI la orice 
întâlnire. Dacă dorește grupul USR, să cheme la o ședință ADI-ul la consiliu, pot 
veni la noi aici, și grupul USR să-i solicite pe colegii noștri, să vină și să explice 
ce am făcut și ce nu merge, și toate acestea să le punem în practică. Nu vă 
ascunde nimeni faptul că dacă dumneavoastră propuneți ceva, nu-l vom 
ascunde, că e de la dumneavoastră propunerea, dar haideți să fim constructivi. 
Adică ne înscriem la un cuvânt ca să spunem nimic și ca să arătăm că, colegii 
noștri care au vorbit până acum, n-au fost buni, asta eu nu pot s-o accept.  

Bine, îmi cer iertare față de ceilalți colegi care poate au fost . . . 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Sunt de acord cu dumneavoastră, și eu, domnule președinte.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . bun.  
Deci, am rugăminte dintre colegii noștri, dacă mai sunt colegi, consilieri 

județeni care doresc, uite, indiferent de la ce grup politic, își doresc întâlnire cu 
ADI-ul, doresc să lămurească anumite lucruri, putem face întâlnire direct cu 
ADI-ul. Dacă nu, sunt de acord, la fiecare ședință discutăm problema asta, dar, 
atunci, haideți să nu-i mai punem pe colegi să scrie 40 de pagini, dacă oricum 
tot în plen le dezbatem. Dacă doriți să le dezbatem în plen, sunt de acord, la 
fiecare ședință din plen, în fiecare lună, să avem o discuție, până se reglează 
subiectul cu deșeurile, să avem la punctul diverse, sau la un punct, dacă va fi, 
dar la punctul diverse, o dezbatere clară, discuție despre ce s-a mai întâmplat 
în materia contractului. Ce a mers bine, ce s-a schimbat, ce nu e bine, și atunci, 
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vă stabilim astăzi, ca la fiecare ședință, o dată pe lună, la diverse, vom dezbate 
cu toții, punctul acesta.  

Considerați că se impune să facem asta lunar, până când va funcționa și 
până știm că lucrurile vor intra în normal peste tot? 
D-na Adela Dehenes:  

Da, mulțumim!  
Dl. Alin Tișe:  

Și atunci știm cu toții ce anume s-a întâmplat.  
D-na Elena Muscă:  

Domnule președinte?  
Dl. Alin Tișe:  

Da, vă rog. 
D-na Elena Muscă:  

Din punctul meu de vedere, așa cum am agreat la început, în ianuarie, 
eu zic că da, putem să mergem punctual, pe . . .  
Dl. Alin Tișe:  

De acord. 
D-na Elena Muscă:  

Cum am propus și astăzi . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Domnii de la ADI considerați că e un efort prea mare să faceți și scris?  
D-na Elena Muscă:  

. . . haideți să mergem pe ce merge, și ce nu merge, simplificat.  
Dl. Alin Tișe:  

De acord.  
D-na Elena Muscă:  

Și știm progresul. 
Dl. Alin Tișe:  

De acord.  
Domnul Iancu, sunteți de acord să faceți și scris? Vi se pare un efort? Da 

mai scurt, cu ce nu funcționează, cu ce funcționează? Nu luați din nou toată 
istoria. 
Dl. Iancu Pintea: 

Da, o să-i răspundem în scris doamnei consilier județean, la toate . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Faceți și în scris, atunci, lunar, în ședința ordinară și de asemenea să fiți 
prezenți la fiecare ședință ordinară, pentru a dezbate la diverse, un punct, 
acesta, pe măsură ce evoluează și cum evoluează . . .  
Dl. Iancu Pintea: 

Da, așa o să facem. 
Dl. Alin Tișe:  

 . . . dar să fiți prezenți la fiecare ședință de consiliu. 
Dl. Iancu Pintea: 

În regulă. 
Dl. Alin Tișe:  

Bun.  
Iar dacă se dorește, am rugămintea, dacă se dorește din partea 

grupurilor politice, sau a unor colegi consilieri, să discute individual, sau în 
formula de grup politic cu dumneavoastră, rugămintea mea este să vă faceți 
timp să participați și să le dați toate informațiile.  
Dl. Iancu Pintea: 

Da, au mai fost pe la sediul nostru, consilieri județeni . . .  
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Dl. Alin Tișe:  
Bun.  

Dl. Iancu Pintea: 
. . . am discutat, am avut toată deschiderea, au numărul meu de telefon, 

îi putem primi oricând. 
 Dl. Alin Tișe:  

Absolut. 
Bine. 

Dl. Iancu Pintea: 
Mulțumesc.  

Dl. Alin Tișe:  
Îmi doresc să se întâmple asta, pentru ca să putem ajunge la o formulă 

optimă.  
Bun, la punctul diverse, a fost acest punct care, pe drept, justificat este 

un subiect de interes major, la fel îl tratăm și noi, și vă asigur că încercăm, și 
încercăm împreună cu domnii primari să găsim formula optimă.  

Dacă, la punctul diverse mai sunt și alte subiecte pe care doriți să le 
discutăm? 
D-na Eva Reș: 

Da, domnule președinte. 
Reș Eva sunt. 

Dl. Alin Tișe:  
Vă rog. 

D-na Eva Reș: 
Aș vrea să aduc în discuție o problemă mai simplă, dar presupun că 

totuși e importantă pentru activitatea de zi cu zi. Am primit plângeri de la 
cetățeni, de exemplu din Cojocna, că, foarte greu este să se intre pe șoseaua 
principală, deci pe DN1C, când se intră în trafic, spre Cluj, și știu că și  . . .  
Dl. Alin Tișe:  

În Apahida, da?  
D-na Eva Reș: 
 Da. 

Alo?  
Dl. Alin Tișe:  

Da, da?  
Da, vă auzim, în Apahida spuneți! 

D-na Eva Reș: 
Da, în Apahida, DJ161A, intersecția cu DN1C, și știu că și în alte localități 

există astfel de intersecții, unde este foarte dificil, la ore de vârf să se circule.  
Aș propune să se facă anumite sensuri giratorii, care simplifică foarte 

mult această problemă, și totuși dă posibilitatea de a intra în trafic mult mai 
ușor.  
Dl. Alin Tișe:  

Da, știu intersecția, aveți dreptate, într-adevăr, acolo când ieși dinspre . . .  
D-na Eva Reș: 

. . . dinspre Cojocna, da . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Cojocna, da, înspre Apahida, într-adevăr acolo e foarte complicat, mai  e 
și o trecere de pietoni, undeva în stânga-dreapta, e foarte greu . . .  
D-na Eva Reș: 

Un sens giratoriu, ar simplifica foarte mult.  
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Dl. Alin Tișe:  
 O să comunicăm cu drumurile naționale, că e un sens giratoriu pe un 
drum național acolo, și vă promit că o să discutăm cu cei de la CNADNR să 
vedem, dacă se va dori, chiar cu implicarea noastră financiară, dacă se va 
considera asta, să realizăm acest sens giratoriu. 
D-na Eva Reș: 

Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe:  

Și dacă, sigur, specialiștii în drumuri consideră că asta e soluția, că poate 
consideră că e semafor, sau altă soluție . . . 
D-na Eva Reș: 

Bineînțeles, un semafor . . . 
Dl. Alin Tișe:  

Dar, sunt de acord, vom și face oficial adresă în sensul acesta  . . .  
D-na Eva Reș: 

Da, asta ar fi cel mai simplu.  
Dl. Alin Tișe:  

. . . și vom exprima dorința, la fel ca la Jucu, de a ne implica și financiar, 
dacă va fi nevoie.  
D-na Eva Reș: 

Mulțumim. 
Dl. Alin Tișe:  

Da. 
Într-adevăr, acolo este o intersecție dificilă, cu vizibilitate redusă.  
Dacă mai sunt colegi care doresc să intervină? 

D-na Adela Dehenes:  
 Domnule președinte, oare ne dați adresa unde sunt sesizările, că acuma 
abia aștept să se termine ședința, să verific. 
Dl. Alin Tișe:  

Unde, unde? Dar dumneavoastră ați promis, ați spus să le prindem în 
programul nostru, și v-am zis atunci unde le vom prinde?  
D-na Adela Dehenes:  

Nu.  
Deci, numai să-mi dați un indiciu, atât doresc.  

Dl. Alin Tișe:  
Da, acuma vă spun colegii mei. 

D-na Adela Dehenes:  
Mulțumesc. 

Dl. Alin Tișe:  
Ca să nu-i reținem pe toți colegii, vă trimitem la fel cum comunicăm cu 

dumneavoastră proiectele, vă trimitem la toți.  
D-na Adela Dehenes:  

Mulțumesc, sigur, sigur că da. 
Dl. Alin Tișe:  

 . . . exact adresa, link- ul, ca să nu mai . . . 
D-na Adela Dehenes:  

Vă mulțumesc. 
Corect, mulțumesc, așa.  

Dl. Alin Tișe:  
. . .  să nu vă mai reținem că iată deja suntem în aproape ora două.  
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Mulțumesc, am început cu avânt, am crezut că terminăm mai repede da 
cam tot acolo ne încadrăm în două, trei ore, nu putem mai repede, asta e, o să 
ne obișnuim așa. Vă mulțumesc, ca de fiecare dată pentru . . .  
Dl. Mihai Iepure:  
 Dacă îmi permiteți, o scurtă intervenție, domnule președinte?  
Dl. Alin Tișe:  
 . . . pentru prezență și sper să ne revedem sănătoși luna următoare, să 
vină și primăvara, și sperăm să fim sănătoși, și să ne putem ocupa de proiectele 
pe mai departe ale județului. Până atunci vă doresc o zi frumoasă, să fiți 
sănătoși și să ne revedem cu bine, luna următoare.  
Dl. Mihai Iepure:  

Domnule președinte, mă înscrisesem la cuvânt, îmi cer scuze, mă auziți? 
Dl. Alin Tișe:  

Da, îmi pare rău, domnule Iepure, am închis ședința, acum . . .  
Dl. Mihai Iepure:  

Asta putem să facem și înafara ședinței . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Nu v-am auzit. Colegii mei v-au auzit că v-ați înscris? Eu cred că nu v-au 
auzit. 
Dl. Mihai Iepure:  

Nicio problemă domnule președinte, doar voiam să anticipez pentru 
ziua de mâine . . .  
Dl. Alin Tișe:  

Bine, vă rog!  
Dl. Mihai Iepure:  

 . . . și să urez tuturor cetățenilor, și în special doamnelor și domnișoarelor, 
o primăvară frumoasă, și cred că sunt în asentimentul mai multor colegi când 
reiau solicitarea să facem ședințele fizic. Până atunci, dați-mi voie să transmit 
tuturor colegelor un mărțișor virtual, pentru că, fizic nu putem, iar legat de 
acest aspect am înregistrat un proiect care cred eu că elimină o parte din 
impedimentele pentru a convoca o ședință fizică, respectiv să avem ședințele 
conform codului administrativ, cu posibilitatea de a participa online a colegilor 
care nu pot participa fizic, dar cred că ar fi cazul, după doi ani de mandat, să ne 
vedem și fizic.  
Dl. Alin Tișe:  

În regulă.  
V-am spus că și eu sunt pro, a relua, a începe ședințele. Urmează să 

stabilim, cu colegii mei, exact perioada, sunt de acord ca în cel mai scurt timp 
să intrăm în procedura normală. V-am și spus asta la o altă ședință și sunt 
întru-totul de acord.  
Dl. Mihai Iepure:  

O primăvară frumoasă tuturor! 
Dl. Alin Tișe:  

Bun.  
Dacă nu mai sunt intervenții, atunci încă o dată, o zi frumoasă și să ne 

revedem sănătoși. 
 

* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei ședințe s-au încheiat. 
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Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparența în 
administrația publică nr. 52/2003, cu modificările și completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afișat la sediul 
Consiliului Județean Cluj și publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
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